
 

 

ʆʪʯʸʪ 

ɻʣʘʚʳ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ 

ɸʙʨʘʤʦʚʘ ɸʣʝʢʩʘʥʜʨʘ ʇʘʚʣʦʚʠʯʘ ʧʝʨʝʜ ʥʘʩʝʣʝʥʠʝʤ ʦ ʨʝʟʫʣʴʪʘʪʘʭ ʩʚʦʝʡ 

ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ ʚ 2011 ʛʦʜʫ. 
 

 

 

ɺ ʵʪʦʤ ʛʦʜʫ ʚʧʝʨʚʳʝ ʠʩʧʦʣʴʟʫʝʪʩʷ ʪʘʢʘʷ ʬʦʨʤʘ ʨʘʙʦʪʳ ɻʣʘʚʳ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ 

ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ʢʘʢ ʦʪʯʸʪ ʧʝʨʝʜ ʞʠʪʝʣʷʤʠ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʦ ʨʝʟʫʣʴʪʘʪʘʭ ʨʘʙʦʪʳ ʟʘ 

ʧʨʦʰʝʜʰʠʡ ʛʦʜ. ɼʘʥʥʳʡ ʦʪʯʝʪ ʠʤʝʝʪ ʜʚʝ ʛʣʘʚʥʳʝ ʦʪʣʠʯʠʪʝʣʴʥʳʝ ʦʩʦʙʝʥʥʦʩʪʠ. ʇʝʨʚʘʷ - 

ʩʦʩʪʦʠʪ ʚ ʪʦʤ, ʯʪʦ  ɻʣʘʚʘ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ʚʧʝʨʚʳʝ ʦʪʯʠʪʳʚʘʝʪʩʷ ʧʝʨʝʜ 

ʥʘʩʝʣʝʥʠʝʤ, ʘ ʚʪʦʨʘʷ ï ʦʪʯʝʪ ɻʣʘʚʳ ʧʨʦʠʩʭʦʜʠʪ ʟʘ ʧʝʨʠʦʜ ʨʘʙʦʪʳ ʦʨʛʘʥʦʚ ʤʝʩʪʥʦʛʦ 

ʩʘʤʦʫʧʨʘʚʣʝʥʠʷ ʚ ʥʦʚʦʡ ʩʪʨʫʢʪʫʨʝ, ʢʦʛʜʘ ɻʣʘʚʘ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ, ʚʦʟʛʣʘʚʣʷʶʱʠʡ 

ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʴʥʳʡ ʦʨʛʘʥ, ʠʟʙʨʘʥ ʠʟ ʩʦʩʪʘʚʘ ʜʝʧʫʪʘʪʩʢʦʛʦ ʢʦʨʧʫʩʘ, ʘ ɻʣʘʚʘ ʘʜʤʠʥʠʩʪʨʘʮʠʠ, 

ʚʦʟʛʣʘʚʣʷʶʱʠʡ ʠʩʧʦʣʥʠʪʝʣʴʥʫʶ ʚʣʘʩʪʴ, ʠʟʙʨʘʥ ʥʘ ʢʦʥʢʫʨʩʥʦʡ ʦʩʥʦʚʝ. 

   
ʆʙʷʟʘʥʥʦʩʪʴ ʦʪʯʝʪʘ ɻʣʘʚʳ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ʧʝʨʝʜ ʥʘʩʝʣʝʥʠʝʤ ʫʩʪʘʥʦʚʣʝʥʘ 

ʌʝʜʝʨʘʣʴʥʳʤ ʟʘʢʦʥʦʜʘʪʝʣʴʩʪʚʦʤ,  ʋʩʪʘʚʦʤ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦ-

ʤʦʨʩʢ. 

ʇʦʣʥʦʤʦʯʠʷ ɻʣʘʚʳ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ʩʢʣʘʜʳʚʘʶʪʩʷ ʠʟ ʧʦʣʥʦʤʦʯʠʡ ʚʳʩʰʝʛʦ 

ʜʦʣʞʥʦʩʪʥʦʛʦ ʣʠʮʘ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʠ ʧʦʣʥʦʤʦʯʠʡ  ʇʨʝʜʩʝʜʘʪʝʣʷ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ, 

ʨʫʢʦʚʦʜʷʱʝʛʦ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʴʥʳʤ ʦʨʛʘʥʦʤ.  

ɻʣʘʚʥʘʷ ʟʘʜʘʯʘ ʦʨʛʘʥʦʚ ʤʝʩʪʥʦʛʦ ʩʘʤʦʫʧʨʘʚʣʝʥʠʷ ï ʵʪʦ ʦʙʝʩʧʝʯʝʥʠʝ ʪʝʢʫʱʠʭ 

ʧʦʪʨʝʙʥʦʩʪʝʡ ʞʠʪʝʣʝʡ, ʧʨʦʞʠʚʘʶʱʠʭ ʥʘ ʪʝʨʨʠʪʦʨʠʠ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ. 

ɺ ʥʘʯʘʣʝ ʥʝʤʥʦʛʦ ʩʪʘʪʠʩʪʠʢʠ. ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ð ʛʦʨʦʜʩʢʦʡ ʦʢʨʫʛ ʚ ʩʪʘʪʫʩʝ ʟʘʢʨʳʪʦʛʦ 

ʘʜʤʠʥʠʩʪʨʘʪʠʚʥʦ-ʪʝʨʨʠʪʦʨʠʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ  ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ. ɸʜʤʠʥʠʩʪʨʘʪʠʚʥʳʡ 

ʮʝʥʪʨ - ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ. ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ï ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʝ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʝ, 

ʚʢʣʶʯʘʶʱʝʝ 6 ʥʘʩʝʣʝʥʥʳʭ ʧʫʥʢʪʦʚ, ʘ ʠʤʝʥʥʦ: ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ, ʥʘʩʝʣʸʥʥʳʝ ʧʫʥʢʪʳ 

ʈʦʩʣʷʢʦʚʦ, ʉʘʬʦʥʦʚʦ, ʉʘʬʦʥʦʚʦ-1, ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ-3, ʑʫʢʦʟʝʨʦ. ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʠʤʝʝʪ 

ʦʙʱʠʝ ʛʨʘʥʠʮʳ ʩ ʂʦʣʴʩʢʠʤ ʨʘʡʦʥʦʤ ʠ ʛʦʨʦʜʦʤ ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʤ. ɺ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ  ʚ 

ʩʦʦʪʚʝʪʩʪʚʠʠ ʩ ʟʘʢʦʥʦʤ ʫʩʪʘʥʦʚʣʝʥʳ ʦʩʦʙʳʝ ʫʩʣʦʚʠʷ ʧʨʝʙʳʚʘʥʠʷ ʛʨʘʞʜʘʥ, ʚʢʣʶʯʘʶʱʠʝ 

ʧʨʦʧʫʩʢʥʦʡ ʨʝʞʠʤ ʠ ʩʧʝʮʠʘʣʴʥʳʝ ʦʛʨʘʥʠʯʝʥʠʷ. ʆʩʥʦʚʥʳʤʠ ʠʟ ʢʦʪʦʨʳʭ, ʷʚʣʷʶʪʩʷ ʦʛʨʘʥʠʯʝʥʠʷ 

ʥʘ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴʩʢʫʶ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʴ ʠ ʧʨʦʜʘʞʫ ʟʝʤʣʠ ʚ ʯʘʩʪʥʫʶ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʦʩʪʴ. ʅʘʩʝʣʝʥʠʝ, 

ʩʦʛʣʘʩʥʦ ʧʝʨʝʧʠʩʠ 2010 ʛʦʜʘ, ʩʦʩʪʘʚʠʣʦ 67352 ʯʝʣʦʚʝʢʘ, ʠʟ ʥʠʭ ʚ ʛʦʨʦʜʝ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʝ ï 50076 

ʯʝʣʦʚʝʢ. 

ɺ 2011 ʛʦʜʫ ʙʦʣʴʰʠʥʩʪʚʦ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʠʡ ʩʦʮʠʘʣʴʥʦ-ʵʢʦʥʦʤʠʯʝʩʢʦʛʦ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʧʦʢʘʟʘʣʠ 

ʩʪʘʙʠʣʴʥʦ ʧʦʣʦʞʠʪʝʣʴʥʳʝ ʨʝʟʫʣʴʪʘʪʳ. ʂʦʣʠʯʝʩʪʚʦ ʞʠʪʝʣʝʡ, ʥʘʭʦʜʷʱʠʭʩʷ  ʚ ʧʦʠʩʢʘʭ ʨʘʙʦʪʳ ʠ 

ʩʦʩʪʦʷʱʠʭ ʥʘ ʫʯʸʪʝ ʚ ʮʝʥʪʨʝ ʟʘʥʷʪʦʩʪʠ ʥʘʩʝʣʝʥʠʷ  ʩʥʠʟʠʣʦʩʴ ʚ ʩʨʘʚʥʝʥʠʠ ʩ 2010 ʛʦʜʦʤ. 

ʋʨʦʚʝʥʴ ʙʝʟʨʘʙʦʪʠʮʳ ʩʥʠʟʠʣʩʷ ʩ 1,1 % -  ʚ 2010 ʛʦʜʫ ʜʦ  0,8 % ʚ 2011 ʛʦʜʫ. ʂʦʣʠʯʝʩʪʚʦ 

ʠʥʜʠʚʠʜʫʘʣʴʥʳʭ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʝʡ ʚ ʩʨʘʚʥʝʥʠʠ ʩ 2010 ʛʦʜʦʤ ʫʚʝʣʠʯʠʣʦʩʴ ʥʘ 20, ʯʪʦ 

ʩʚʠʜʝʪʝʣʴʩʪʚʫʝʪ ʦ ʧʨʠʚʣʝʢʘʪʝʣʴʥʦʩʪʠ ʚ ɿɸʊʆ ʜʘʥʥʦʛʦ ʚʠʜʘ ʪʨʫʜʦʚʦʛʦ ʫʯʘʩʪʠʷ ʥʘʩʝʣʝʥʠʷ.  

ʋʩʧʝʰʥʦ ʤʦʜʝʨʥʠʟʠʨʫʶʪʩʷ ʥʘʰʠ ʧʝʨʝʨʘʙʘʪʳʚʘʶʱʠʝ ʧʨʝʜʧʨʠʷʪʠʷ, ʦʪʢʨʳʚʘʶʪʩʷ ʥʦʚʳʝ 

ʤʘʛʘʟʠʥʳ ʠ ʢʘʬʝ, ʩʦʟʜʘʶʪʩʷ ʩʦʚʝʨʰʝʥʥʦ ʥʦʚʳʝ ʜʣʷ ɿɸʊʆ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʚʠʜʳ ʙʠʟʥʝʩʘ. 

http://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%93%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%B9_%D0%BE%D0%BA%D1%80%D1%83%D0%B3
http://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%97%D0%B0%D0%BA%D1%80%D1%8B%D1%82%D0%BE%D0%B5_%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%BE-%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D0%B5_%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5
http://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%97%D0%B0%D0%BA%D1%80%D1%8B%D1%82%D0%BE%D0%B5_%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%BE-%D1%82%D0%B5%D1%80%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%BD%D0%BE%D0%B5_%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5
http://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%9C%D1%83%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%8F_%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%8C
http://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%93%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B4
http://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%A1%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D1%80%D1%81%D0%BA
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ʅʘʧʨʠʤʝʨ, ʧʝʯʘʪʴ 3-D ʠʟʦʙʨʘʞʝʥʠʡ, ʩʪʝʨʝʦʬʦʪʦʩʲʸʤʢʘ, ʠʟʛʦʪʦʚʣʝʥʠʝ ʩʫʚʝʥʠʨʥʦʡ ʧʨʦʜʫʢʮʠʠ, 

ʬʠʟʢʫʣʴʪʫʨʥʦ-ʦʟʜʦʨʦʚʠʪʝʣʴʥʘʷ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʴ ʠ ʜʨʫʛʠʝ. 

ɺʩʸ ʵʪʦ ʩʚʠʜʝʪʝʣʴʩʪʚʫʝʪ ʦ ʪʦʤ, ʯʪʦ ʤʳ ʫʚʝʨʝʥʥʦ ʠʟʙʘʚʣʷʝʤʩʷ ʦʪ ʧʦʩʣʝʜʩʪʚʠʡ 

ʵʢʦʥʦʤʠʯʝʩʢʦʛʦ ʢʨʠʟʠʩʘ 2008-2009 ʛʦʜʦʚ. ɺʤʝʩʪʝ ʩ ʪʝʤ, 2011 ʛʦʜ ʙʳʣ ʥʝʧʨʦʩʪʳʤ ʜʣʷ ʥʘʰʝʛʦ 

ɿɸʊʆ.  ʅʝʩʢʦʣʴʢʦ ʤʝʩʷʮʝʚ ʤʳ ʥʘʭʦʜʠʣʠʩʴ ʚ ʩʦʩʪʦʷʥʠʠ ʞʸʩʪʢʦʛʦ ʢʘʨʘʥʪʠʥʘ ʧʦ ʚʠʨʫʩʫ ɸʏʉ. 

ʅʘʤ ʧʨʠʰʣʦʩʴ ʫʥʠʯʪʦʞʠʪʴ ʚʩʸ ʧʦʛʦʣʦʚʴʝ ʩʚʠʥʝʡ, ʥʘʭʦʜʷʱʝʝʩʷ ʥʘ ʪʝʨʨʠʪʦʨʠʠ ɿɸʊʆ. ɹʳʣʠ 

ʚʚʝʜʝʥʳ ʦʛʨʘʥʠʯʝʥʠʷ ʜʣʷ ʥʘʩʝʣʝʥʠʷ ʧʦ ʚʚʦʟʫ ʠ ʚʳʚʦʟʫ ʧʨʦʜʫʢʪʦʚ ʠ ʥʝʫʜʦʙʩʪʚʘ, ʩʚʷʟʘʥʥʳʝ ʩ 

ʩʘʥʠʪʘʨʥʦʡ ʦʙʨʘʙʦʪʢʦʡ ʤʘʰʠʥ ʥʘ ʂʇʇ. ʉʢʘʞʫ ʯʝʩʪʥʦ, ʜʣʷ ʤʝʥʷ, ʢʘʢ ʪʦʣʴʢʦ ʯʪʦ ʠʟʙʨʘʥʥʦʛʦ 

ɻʣʘʚʳ, ʨʝʰʝʥʠʝ ʦ ʚʚʝʜʝʥʠʠ ʥʘ ʪʝʨʨʠʪʦʨʠʠ ɿɸʊʆ ʨʝʞʠʤʘ ʯʨʝʟʚʳʯʘʡʥʦʡ ʩʠʪʫʘʮʠʠ ʙʳʣʦ 

ʦʧʨʝʜʝʣʝʥʥʳʤ ʠʩʧʳʪʘʥʠʝʤ. ʅʦ ʚʩʝ ʤʳ  ʩ ʯʝʩʪʴʶ ʚʳʰʣʠ ʠʟ ʥʝʛʦ. ɺʩʝʤ ʚʣʘʜʝʣʴʮʘʤ ʧʦʜʩʦʙʥʳʭ 

ʭʦʟʷʡʩʪʚ ʚʳʧʣʘʯʝʥʳ ʢʦʤʧʝʥʩʘʮʠʠ. ʆʩʝʥʴʶ ʙʳʣ ʧʦʣʥʦʩʪʴʶ ʩʥʷʪ ʨʝʞʠʤ ʢʘʨʘʥʪʠʥʘ, ʧʦ ʠʩʪʝʯʝʥʠʠ 

ʛʦʜʘ ʥʘʰʠ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʠ ʩʤʦʛʫʪ ʩʥʦʚʘ ʨʘʟʚʦʜʠʪʴ ʩʚʠʥʝʡ. 

ɺ ʯʠʩʣʝ ʟʥʘʯʠʤʳʭ ʩʦʙʳʪʠʡ ʦʪʯʝʪʥʦʛʦ ʧʝʨʠʦʜʘ ʩʣʝʜʫʝʪ ʦʪʤʝʪʠʪʴ ʚʳʙʦʨʳ ʚ 

ɻʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʫʶ ɼʫʤʫ ʠ ʄʫʨʤʘʥʩʢʫʶ ʦʙʣʘʩʪʥʫʶ ɼʫʤʫ.  

ʆʪʨʘʜʥʦ, ʯʪʦ ʥʘ ʵʪʠʭ ʚʳʙʦʨʘʭ ʚ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʧʨʘʢʪʠʯʝʩʢʠ ʥʝ ʙʳʣʦ 

ʟʘʨʝʛʠʩʪʨʠʨʦʚʘʥʦ ʥʘʨʫʰʝʥʠʡ ʩʦ ʩʪʦʨʦʥʳ ʚʩʝʭ ʧʦʣʠʪʠʯʝʩʢʠʭ ʩʠʣ. ʕʪʦ ʩʚʠʜʝʪʝʣʴʩʪʚʫʝʪ ʦ ʪʦʤ, 

ʯʪʦ ʥʘʤ ʫʜʘʣʦʩʴ ʵʪʠ ʚʳʙʦʨʳ ʧʨʦʚʝʩʪʠ ʤʘʢʩʠʤʘʣʴʥʦ ʯʝʩʪʥʦ. ʀ ʵʪʦ ʦʯʝʥʴ ʚʘʞʥʦ ʥʘ ʚʦʣʥʝ 

ʚʳʩʪʫʧʣʝʥʠʡ, ʧʨʦʢʘʪʠʚʰʠʭʩʷ ʧʦ ʩʪʨʘʥʝ.  

ʇʨʦʠʟʦʰʣʠ ʠʟʤʝʥʝʥʠʷ ʚ ʩʦʩʪʘʚʝ ʜʝʧʫʪʘʪʩʢʦʛʦ ʢʦʨʧʫʩʘ. ɼʝʧʫʪʘʪ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ɿɸʊʆ 

ʛ. ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʖʨʠʡ ɸʥʘʪʦʣʴʝʚʠʯ ʐʘʜʨʠʥ ʠʟʙʨʘʥ ʜʝʧʫʪʘʪʦʤ ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʥʦʡ ɼʫʤʳ, 

ʜʦʠʟʙʨʘʥ ʚ ʉʦʚʝʪ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʉʪʘʨʦʩʪʝʥʢʦʚ ʉʝʨʛʝʡ ɺʣʘʜʠʤʠʨʦʚʠʯ.  

ʉʚʦʝʦʙʨʘʟʥʦʡ ʂʦʥʩʪʠʪʫʮʠʝʡ ʥʘʰʝʛʦ ɿɸʊʆ ʷʚʣʷʝʪʩʷ ʋʩʪʘʚ ʟʘʢʨʳʪʦʛʦ 

ʘʜʤʠʥʠʩʪʨʘʪʠʚʥʦʛʦ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ. ʇʦʩʪʦʷʥʥʦ ʤʝʥʷʶʱʝʝʩʷ ʬʝʜʝʨʘʣʴʥʦʝ ʠ 

ʨʝʛʠʦʥʘʣʴʥʦʝ ʟʘʢʦʥʦʜʘʪʝʣʴʩʪʚʦ ʦʙʷʟʳʚʘʶʪ ʥʘʩ ʚʥʦʩʠʪʴ ʠʟʤʝʥʝʥʠʷ ʚ ʋʩʪʘʚ ɿɸʊʆ. ɺ ʩʚʷʟʠ ʩ ʪʝʤ, 

ʯʪʦ ʧʦʜʦʙʥʳʭ ʠʟʤʝʥʝʥʠʡ ʚ ʋʩʪʘʚ ʥʘʢʦʧʠʣʦʩʴ ʤʥʦʛʦ, ʘ ʩʪʨʫʢʪʫʨʘ ʦʨʛʘʥʦʚ ʤʝʩʪʥʦʛʦ 

ʩʘʤʦʫʧʨʘʚʣʝʥʠʷ ʧʦʜʚʝʨʛʣʘʩʴ ʢʦʨʝʥʥʦʤʫ ʠʟʤʝʥʝʥʠʶ, ʙʳʣʦ ʧʨʠʥʷʪʦ ʨʝʰʝʥʠʝ ʦ ʧʨʠʥʷʪʠʠ ʥʦʚʦʡ 

ʨʝʜʘʢʮʠʠ ʋʩʪʘʚʘ ɿɸʊʆ.    

                 ɿʘʩʝʜʘʥʠʝ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ. 

 

ʇʨʦʝʢʪ ʥʦʚʦʛʦ ʋʩʪʘʚʘ ʙʳʣ ʨʘʟʨʘʙʦʪʘʥ ʠ ʚʳʥʝʩʝʥ ʥʘ ʦʙʩʫʞʜʝʥʠʝ ʞʠʪʝʣʷʤʠ ʬʣʦʪʩʢʦʡ 

ʩʪʦʣʠʮʳ. ɺʩʝʛʦ ʧʦʩʪʫʧʠʣʦ ʙʦʣʝʝ 200 ʧʦʧʨʘʚʦʢ. ʇʦʧʨʘʚʢʠ ʧʦʩʪʫʧʠʣʠ ʦʪ ʞʠʪʝʣʝʡ ʛʦʨʦʜʘ, 

ʦʙʱʝʩʪʚʝʥʥʳʭ ʦʨʛʘʥʠʟʘʮʠʡ, ʘʜʤʠʥʠʩʪʨʘʮʠʠ ʛʦʨʦʜʘ, ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ. ɺʧʝʨʚʳʝ ʥʦʚʳʤ ʋʩʪʘʚʦʤ 

ʧʨʝʜʫʩʤʦʪʨʝʥ ʦʙʷʟʘʪʝʣʴʥʳʡ ʦʪʯʸʪ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʧʝʨʝʜ ʩʚʦʠʤʠ ʠʟʙʠʨʘʪʝʣʷʤʠ. ʇʦʩʣʝ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʷ 

ʶʨʠʜʠʯʝʩʢʦʡ ʵʢʩʧʝʨʪʠʟʳ ʋʩʪʘʚ ʙʳʣ ʦʧʫʙʣʠʢʦʚʘʥ ʠ ʚʩʪʫʧʠʣ ʚ ʩʠʣʫ.  

ʆʜʥʠʤ ʠʟ ʚʘʞʥʳʭ ʧʦʣʥʦʤʦʯʠʡ ɻʣʘʚʳ ɿɸʊʆ ʷʚʣʷʝʪʩʷ ʨʫʢʦʚʦʜʩʪʚʦ ʉʦʚʝʪʦʤ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ, ʠ 

ʧʨʘʚʦ ʧʦʜʧʠʩʳʚʘʪʴ ʠ ʦʙʥʘʨʦʜʦʚʘʪʴ ʥʦʨʤʘʪʠʚʥʦ-ʧʨʘʚʦʚʳʝ ʘʢʪʳ, ʧʨʠʥʷʪʳʝ ʉʦʚʝʪʦʤ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ. 

ɼʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʴ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʴʥʦʡ ʚʣʘʩʪʠ, ʚ ʦʪʣʠʯʠʝ ʦʪ ʠʩʧʦʣʥʠʪʝʣʴʥʦʡ, ʤʝʥʝʝ ʟʘʤʝʪʥʘ ʧʨʦʩʪʦʤʫ 

ʯʝʣʦʚʝʢʫ. ʄʝʞʜʫ ʪʝʤ, ʠʤʝʥʥʦ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʴʥʳʡ ʦʨʛʘʥ ʩʪʨʦʠʪ ʪʫ ʥʦʨʤʘʪʠʚʥʦ-ʧʨʘʚʦʚʫʶ 

ʧʣʘʪʬʦʨʤʫ, ʥʘ ʢʦʪʦʨʦʡ ʘʜʤʠʥʠʩʪʨʘʮʠʷ ɿɸʊʆ ʚʦʟʚʦʜʠʪ ʪʦ, ʯʪʦ ʜʦʣʞʥʦ ʫʣʫʯʰʠʪʴ ʠ ʦʙʣʝʛʯʠʪʴ 
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ʞʠʟʥʴ ʛʦʨʦʞʘʥ. ɿʘ ʧʨʦʰʝʜʰʠʡ ʛʦʜ ʤʳ ʧʨʦʚʝʣʠ 24 ʟʘʩʝʜʘʥʠʷ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ, 16 ʟʘʩʝʜʘʥʠʡ 

ʧʦʩʪʦʷʥʥʦʡ ʢʦʤʠʩʩʠʠ, ʙʳʣʦ ʧʨʠʥʷʪʦ 150 ʨʝʰʝʥʠʡ, ʙʦʣʴʰʠʥʩʪʚʦ ʢʘʩʘʣʠʩʴ ʨʘʩʩʤʦʪʨʝʥʠʷ ʠ 

ʫʪʦʯʥʝʥʠʷ ʙʶʜʞʝʪʘ, ʙʳʣʠ ʩʚʷʟʘʥʳ ʩ ʠʤʫʱʝʩʪʚʝʥʥʳʤʠ ʦʪʥʦʰʝʥʠʷʤʠ, ʩʦʛʣʘʩʦʚʘʥʠʝʤ 

ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʭ ʮʝʣʝʚʳʭ ʧʨʦʛʨʘʤʤ ʠ ʚʟʘʠʤʦʜʝʡʩʪʚʠʝʤ ʩ ʦʨʛʘʥʘʤʠ ʛʦʩʫʜʘʨʩʪʚʝʥʥʦʡ ʚʣʘʩʪʠ.  

ʅʘ ʨʝʘʣʠʟʘʮʠʶ ʵʪʦʛʦ ʧʦʣʥʦʤʦʯʠʷ ʙʳʣʦ ʟʘʪʨʘʯʝʥʦ ʧʦʯʪʠ ʧʦʣʦʚʠʥʘ ʤʦʝʛʦ ʨʘʙʦʯʝʛʦ 

ʚʨʝʤʝʥʠ, ʪ.ʢ. ʦʥʦ ʢʘʩʘʝʪʩʷ ʧʨʠʥʷʪʠʷ ʉʦʚʝʪʦʤ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʨʝʰʝʥʠʡ ʧʦ ʨʝʘʣʠʟʘʮʠʠ ʚʩʝʛʦ ʧʝʨʝʯʥʷ 

ʧʦʣʥʦʤʦʯʠʡ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʴʥʦʛʦ ʦʨʛʘʥʘ.  ʇʦʵʪʦʤʫ ʦʩʪʘʥʦʚʣʶʩʴ ʥʘ ʵʪʦʤ ʙʦʣʝʝ ʧʦʜʨʦʙʥʦ.  

ɼʝʧʫʪʘʪʳ ʨʘʩʩʤʦʪʨʝʣʠ ʥʘ ʟʘʩʝʜʘʥʠʷʭ ʧʦʩʪʦʷʥʥʦʡ ʢʦʤʠʩʩʠʠ ʠ ʩʦʛʣʘʩʦʚʘʣʠ ʜʦʣʛʦʩʨʦʯʥʳʝ 

ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʝ ʚʝʜʦʤʩʪʚʝʥʥʳʝ ʮʝʣʝʚʳʝ ʧʨʦʛʨʘʤʤʳ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ, ʢʫʣʴʪʫʨʳ, 

ʩʦʭʨʘʥʝʥʠʷ ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʢʫʣʴʪʫʨʥʦʛʦ ʥʘʩʣʝʜʠʷ, ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʤʘʣʦʛʦ ʠ ʩʨʝʜʥʝʛʦ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴʩʪʚʘ 

ʠ ʜʨʫʛʠʝ; ʧʨʦʜʦʣʞʠʣʠ ʨʘʙʦʪʫ ʧʦ ʩʦʚʝʨʰʝʥʩʪʚʦʚʘʥʠʶ ʧʨʘʚʦʚʦʡ ʙʘʟʳ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ ʩʦʚʝʪʘ: 

ʧʨʠʥʷʪʳ ɺʨʝʤʝʥʥʳʡ ʨʝʛʣʘʤʝʥʪ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ɿɸʊʆ ʛ. 

ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ, ʇʦʣʦʞʝʥʠʝ ʦʙ ʘʧʧʘʨʘʪʝ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ. 

 

ʆ ʙʶʜʞʝʪʝ 

 

ɺ ʠʩʢʣʶʯʠʪʝʣʴʥʦʡ ʢʦʤʧʝʪʝʥʮʠʠ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʥʘʭʦʜʷʪʩʷ ʚʦʧʨʦʩʳ ʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʷ 

ʙʶʜʞʝʪʘ ʠ ʢʦʥʪʨʦʣʷ ʥʘʜ ʝʛʦ ʠʩʧʦʣʥʝʥʠʝʤ. ʄʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʡ ʙʶʜʞʝʪ ʟʘ 2011 ʛʦʜ ʩʦʭʨʘʥʠʣ ʩʚʦʶ 

ʩʦʮʠʘʣʴʥʫʶ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʥʦʩʪʴ, ʙʣʘʛʦʜʘʨʷ ʯʝʤʫ ʛʦʨʦʜʫ ʫʜʘʣʦʩʪʴ ʨʝʰʠʪʴ ʤʥʦʞʝʩʪʚʦ ʩʦʮʠʘʣʴʥʳʭ 

ʧʨʦʙʣʝʤ. ʄʳ ʧʨʦʜʦʣʞʘʣʠ ʘʢʪʠʚʥʦ ʚʥʝʜʨʷʪʴ ʧʨʦʛʨʘʤʤʥʦ-ʮʝʣʝʚʦʡ ʩʧʦʩʦʙ ʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʷ 

ʙʶʜʞʝʪʘ. ɼʝʧʫʪʘʪʳ ʫʪʚʝʨʜʠʣʠ ʥʦʚʦʝ ʧʦʣʦʞʝʥʠʝ ʦ ʙʶʜʞʝʪʥʦʤ ʧʨʦʮʝʩʩʝ.  

ɹʶʜʞʝʪ ʧʦ ʜʦʭʦʜʘʤ ʥʘ 2011 ʛʦʜ ʩʦʩʪʘʚʠʣ ʬʘʢʪʠʯʝʩʢʠ 2901377,9 ʪʳʩʷʯ ʨʫʙʣʝʡ (101,9% ʢ 

ʧʣʘʥʫ ʠ 114,1 % ʢ ʙʶʜʞʝʪʫ 2010 ʛʦʜʘ).  

ɺ 2011 ʛʦʜʫ ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʷʣʠʩʴ ʙʝʟʚʦʟʤʝʟʜʥʳʝ ʧʦʩʪʫʧʣʝʥʠʷ ʠʟ ʦʙʣʘʩʪʥʦʛʦ ʙʶʜʞʝʪʘ, ʥʘ 

ʦʙʱʫʶ ʩʫʤʤʫ 1 991 495,5 ʪʳʩ. ʨʫʙʣʝʡ. ʀʟ ʥʠʭ: ʩʫʙʚʝʥʮʠʡ ï ʥʘ 528 433,8 ʪʳʩ. ʨʫʙ.; ʩʫʙʩʠʜʠʡ ï 

447 731 ʪʳʩ. ʨʫʙ.; ʜʦʪʘʮʠʡ ï 821 892,9 ʪʳʩ. ʨʫʙ.; ʠʥʳʝ ʤʝʞʙʶʜʞʝʪʥʳʝ ʪʨʘʥʩʬʝʨʪʳ ï 209 119,5 

ʪʳʩ. ʨʫʙʣʝʡ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ʄʳ ʚʥʠʤʘʪʝʣʴʥʦ ʧʦʜʭʦʜʠʤ ʢ ʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʶ ʪʦʡ ʯʘʩʪʠ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʳʭ ʜʦʭʦʜʦʚ, ʢʦʪʦʨʘʷ 

ʩʦʩʪʦʠʪ ʠʟ ʧʦʩʪʫʧʣʝʥʠʡ ʦʪ ʤʝʩʪʥʳʭ ʥʘʣʦʛʦʚ ʠ ʩʙʦʨʦʚ.  

 

 

 

 

 

 

˨ͦͭ͊ͼ͙͙

˿͙͙͙ͯ͋ͫ͒

˿͍͔ͯ͋ͤͼ͙͙

ˮͤ·͔ ͔ͣ͗͋Ό͔͒͗ͭͤ·͔ ͭͪ͊ͤͫͺ͔ͪͭ·

821892,9

441731

528433,8

209119,5

ˣ͔͍͔ͦͣ͒ͤ͘͘͘·͔ ͔͙ͨͦͫͭͯͨͤ͡Ύ ͙͘ ͎ͦ͋͊ͫͭͤͦͦ͡ ͋Ό͔͒͗ͭ͊ 
όͭ·ͫΦ ͪͯ͋Φύ

ˤ͔͎ͫͦ 1991491,5Σ ͙͘ ͙ͤͻΥ
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ɼʦʣʷ ʥʘʣʦʛʦʚʳʭ ʠ ʥʝʥʘʣʦʛʦʚʳʭ ʜʦʭʦʜʦʚ ʚ 2011 ʛʦʜʫ 

 
 

 
 

 
ʇʨʠʤʝʯʘʥʠʝ: 

 - ʥʘʣʦʛʦʚʳʝ ʜʦʭʦʜʳ- 84,51 %;   - ʥʝʥʘʣʦʛʦʚʳʝ ʜʦʭʦʜʳ ï 15,49 %  

ʆʩʥʦʚʥʳʤ ʠʩʪʦʯʥʠʢʦʤ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʳʭ ʜʦʭʦʜʦʚ ʙʳʣ ʠ ʦʩʪʘʸʪʩʷ ʥʘʣʦʛ ʥʘ ʜʦʭʦʜʳ 

ʬʠʟʠʯʝʩʢʠʭ ʣʠʮ, ʢʦʪʦʨʳʡ ʩʦʩʪʘʚʣʷʝʪ ʧʦʯʪʠ 82 % ʦʪ ʚʩʝʭ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʳʭ ʜʦʭʦʜʦʚ. ʅʦ ʵʪʦ ʥʝ 

ʟʥʘʯʠʪ, ʯʪʦ ʜʝʧʫʪʘʪʳ ʥʝ ʫʜʝʣʷʶʪ ʚʥʠʤʘʥʠʝ ʜʨʫʛʠʤ ʤʝʩʪʥʳʤ ʥʘʣʦʛʘʤ.  

ɺ ʩʝʥʪʷʙʨʝ 2011 ʛʦʜʘ ʜʝʧʫʪʘʪʳ ʧʨʠʥʷʣʠ ʚʘʞʥʦʝ ʠ ʩʦʮʠʘʣʴʥʦ ʟʥʘʯʠʤʦʝ ʜʣʷ ʞʠʪʝʣʝʡ 

ɿɸʊʆ ʈʝʰʝʥʠʝ çʆ ʥʘʣʦʛʝ ʥʘ ʠʤʫʱʝʩʪʚʦ ʬʠʟʠʯʝʩʢʠʭ ʣʠʮè. ʕʪʦʤʫ ʟʘʩʝʜʘʥʠʶ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ 

ʧʨʝʜʰʝʩʪʚʦʚʘʣʠ ʩʦʚʝʱʘʥʠʷ ʠ ʙʫʨʥʳʝ ʩʧʦʨʳ. ʈʘʥʝʝ ʥʘʣʦʛ ʩʦʩʪʘʚʣʷʣ ʦʪ 2 ʜʦ 7 ʨʫʙʣʝʡ ʚ ʤʝʩʷʮ. ɺ 

2010 ʛʦʜʫ ʙʶʨʦ ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʡ ʠʥʚʝʥʪʘʨʠʟʘʮʠʠ ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ  ʙʳʣʘ ʧʨʦʠʟʚʝʜʝʥʘ 

ʧʝʨʝʦʮʝʥʢʘ ʞʠʣʠʱʥʦʛʦ ʬʦʥʜʘ, ʚʩʣʝʜʩʪʚʠʝ ʯʝʛʦ ʥʘʣʦʛ ʤʦʛ ʚʦʟʨʘʩʪʠ ʚ ʩʦʪʥʠ ʨʘʟ. ɼʣʷ ʪʦʛʦ, ʯʪʦʙʳ 

ʩʥʷʪʴ ʩʦʮʠʘʣʴʥʫʶ ʥʘʧʨʷʞʸʥʥʦʩʪʴ ʉʦʚʝʪ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʧʦʰʸʣ ʥʘ ʙʝʩʧʨʝʮʝʜʝʥʪʥʳʝ ʤʝʨʳ ʧʦ 

ʫʤʝʥʴʰʝʥʠʶ ʩʪʘʚʢʠ ʥʘʣʦʛʘ ʩ 2008 ʛʦʜʘ ʜʦ ʤʠʥʠʤʘʣʴʥʦʛʦ ʫʨʦʚʥʷ. ʊʝʤ ʥʝ ʤʝʥʝʝ, ʥʘʣʦʛ ʚʳʨʦʩ, ʥʦ 

ʚ ʨʘʟʫʤʥʳʭ ʧʨʝʜʝʣʘʭ. ʉʣʝʜʫʝʪ ʦʙʨʘʪʠʪʴ ʚʥʠʤʘʥʠʝ, ʯʪʦ ʜʦʭʦʜ ʦʪ ʥʘʣʦʛʘ ʥʘ ʠʤʫʱʝʩʪʚʦ 

ʬʠʟʠʯʝʩʢʠʭ ʣʠʮ ʚ ʩʦʩʪʘʚʝ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʳʭ ʜʦʭʦʜʦʚ ʩʦʩʪʘʚʣʷʝʪ 1,28 % . 

ʇʨʦʬʠʮʠʪ ʙʶʜʞʝʪʘ ʟʘ 2011 ʛʦʜ ʩʦʩʪʘʚʠʣ 233868,6 ʪʳʩ. ʨʫʙʣʝʡ. ɼʣʷ ʩʨʘʚʥʝʥʠʷ 2010 ʛʦʜ 

ʙʳʣ ʠʩʧʦʣʥʝʥ ʩ ʜʝʬʠʮʠʪʦʤ ʚ 14948,7 ʪʳʩ. ʨʫʙʣʝʡ. 

ʉʪʨʫʢʪʫʨʘ ʨʘʩʭʦʜʦʚ ʙʶʜʞʝʪʘ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʥʘ 2011 ʛʦʜ ʚʳʛʣʷʜʠʪ 

ʩʣʝʜʫʶʱʠʤ ʦʙʨʘʟʦʤ: ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʝ - 53,59%; ɾʂʍ ï 14,0 %, ʟʜʨʘʚʦʦʭʨʘʥʝʥʠʝ ï 11,4%,  ʢʫʣʴʪʫʨʘ 

ï 6,76%; ʥʘʮʠʦʥʘʣʴʥʘʷ ʙʝʟʦʧʘʩʥʦʩʪʴ ʠ ʧʨʘʚʦʦʭʨʘʥʠʪʝʣʴʥʘʷ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʴ ï 5,3%; ʩʦʮʠʘʣʴʥʘʷ 

ʧʦʣʠʪʠʢʘ ï 2,4%; ʦʙʱʠʝ ʚʦʧʨʦʩʳ ï 4,8%, ʧʨʦʯʠʝ ʨʘʩʭʦʜʳ ï 1,6%.  

 

 ʅʘʣʦʛ ʥʘ ʜʦʭʦʜʳ 

ʬʠʟʠʯʝʩʢʠʭ ʣʠʮ ʠ ʥʘ 

ʧʨʠʙʳʣʴ 

81,89 % 

 ʅʘʣʦʛʠ ʥʘ 

ʩʦʚʦʢʫʧʥʳʡ ʜʦʭʦʜ 

1,34 % 

 ʅʘʣʦʛʠ ʥʘ ʠʤʫʱʝʩʪʚʦ 

1,28 % 

 

˨ͦͻͦ͒· ͦͭ ͙ͫͨͦ͡Έ͍͙ͦ͊ͤ͘Ύ 
͙ͣͯ΅͔͍ͫͭ͊Σ ͤ͊ͻͦ͒Ύ΅͔͎ͦͫΎ ͍ 
͎͍͔͚ͦͫͯ͒͊ͪͫͭͤͤͦ ͙ 
͙ͣͯͤͼ͙ͨ͊͡Έ͚ͤͦ 
͍͔͙ͫͦ͋ͫͭͤͤͦͫͭ   

9,31 % 
 

 
˨ͦͻͦ͒· ͦͭ ͙ͨͪͦ͒͊͗ 
͔͙ͣ͊ͭͪ͊͡Έͤ·ͻ ͙ 
͔͔͙ͤͣ͊ͭͪ͊͡Έͤ·ͻ 
͙͍͍͊ͭͦ͟ 

2,13 % 

 

 
˥͍͔ͦͫͯ͒͊ͪͫͭͤͤ͊Ύ 
ͨͦ΄͙ͤ͊͡ 

1,68 % 

 
˨ͦͻͦ͒· ͦͭ ͙ͦ͊͊ͤ͘͟Ύ 
ͨ͊ͭͤ͡·ͻ ͎ͯͫͯ͡ ͙  
͔ͦͣͨͤͫ͊͟ͼ͙͙ ͊ͭͪ͊ͭ͘ 
͎͍ͦͫͯ͒͊ͪͫͭ͊  

1,02 % 
 

 
̊ͭͪ͊ͺ·Σ ͫ͊ͤ͟ͼ͙͙Σ 
͍͔ͦͣ͘΅͔͙͔ͤ ͯ΅͔ͪ͋͊ 

0,94 % 

 

 
˽͔͙͊ͭ͗͡ ͙ͨͪ 
͙ͫͨͦ͡Έ͍͙͙ͦ͊ͤ͘ 

͙ͨͪͪͦ͒ͤ·͙ͣ ͔͙ͪͫͯͪͫ͊ͣ 

0,41 % 
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ɽʩʣʠ ʘʥʘʣʠʟʠʨʦʚʘʪʴ ʩʪʨʫʢʪʫʨʫ ʨʘʩʭʦʜʦʚ ʙʶʜʞʝʪʘ, ʪʦ ʙʦʣʝʝ 80 % ʨʘʩʭʦʜʦʚ ʠʤʝʝʪ 

ʩʦʮʠʘʣʴʥʫʶ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʥʦʩʪʴ. 

ʅʝʩʤʦʪʨʷ ʥʘ ʪʦ, ʯʪʦ ʚ ʧʨʦʰʣʦʤ ʛʦʜʫ ʤʳ ʨʘʙʦʪʘʣʠ ʚ ʨʝʞʠʤʝ ʞʝʩʪʢʦʡ ʵʢʦʥʦʤʠʠ 

ʙʶʜʞʝʪʥʳʭ ʩʨʝʜʩʪʚ, ʤʳ ʥʝ ʜʦʧʫʩʪʠʣʠ ʩʥʠʞʝʥʠʷ ʢʘʯʝʩʪʚʘ ʧʨʝʜʦʩʪʘʚʣʝʥʠʷ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʭ 

ʫʩʣʫʛ, ʧʨʠ ʵʪʦʤ  ʩʦʚʝʨʰʝʥʩʪʚʦʚʘʣʠ ʨʘʙʦʪʫ ʧʨʝʜʧʨʠʷʪʠʡ ʠ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ ʙʶʜʞʝʪʥʦʡ ʩʬʝʨʳ.  

 

ʆʙ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʠ 

 

ʂʘʢ ɻʣʘʚʘ ɿɸʊʆ ʥʝ ʤʦʛʫ ʥʝ ʦʩʪʘʥʦʚʠʪʴʩʷ ʥʘ ʦʜʥʦʤ ʠʟ ʚʘʞʥʝʡʰʠʭ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʠʡ 

ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ, ʩʚʷʟʘʥʥʳʤ ʩ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʝʤ, ʥʘ ʢʦʪʦʨʦʝ ʧʨʠʭʦʜʠʪʩʷ ʦʢʦʣʦ 54 %  ʨʘʩʭʦʜʦʚ ʤʝʩʪʥʦʛʦ 

ʙʶʜʞʝʪʘ.   

ɺ ʩʠʩʪʝʤʝ ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ ɿɸʊʆ ʛʦʨʦʜ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʥʘʩʯʠʪʳʚʘʝʪʩʷ 46 ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ. ʉʨʝʜʠ 

ʥʠʭ 14 ʦʙʱʝʦʙʨʘʟʦʚʘʪʝʣʴʥʳʭ ʰʢʦʣ, 2 ʰʢʦʣʳ-ʠʥʪʝʨʥʘʪ, 7 ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ ʜʦʧʦʣʥʠʪʝʣʴʥʦʛʦ 

ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʠʷ, 19 ʜʝʪʩʢʠʭ ʩʘʜʦʚ, ʤʝʪʦʜʠʯʝʩʢʠʡ ʮʝʥʪʨ, ʙʫʭʛʘʣʪʝʨʠʷ, ʭʦʟʷʡʩʪʚʝʥʥʦ-

ʵʢʩʧʣʫʘʪʘʮʠʦʥʥʘʷ ʢʦʥʪʦʨʘ, ʫʯʝʙʥʳʡ ʢʦʤʙʠʥʘʪ. 

                                      
ʅʘʰʠ ʰʢʦʣʳ ʠ ʜʝʪʩʢʠʝ ʩʘʜʳ ʫʩʧʝʰʥʦ ʧʦʜʛʦʪʦʚʠʣʠʩʴ ʢ ʥʦʚʦʤʫ ʫʯʝʙʥʦʤʫ ʛʦʜʫ.  ɹʳʣ 

ʚʳʧʦʣʥʝʥ ʙʦʣʴʰʦʡ ʦʙʲʝʤ ʨʘʙʦʪ ʧʦ ʢʦʩʤʝʪʠʯʝʩʢʦʤʫ ʨʝʤʦʥʪʫ ʚʦ ʚʩʝʭ ʦʙʨʘʟʦʚʘʪʝʣʴʥʳʭ 

ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʷʭ. ɺʩʝʛʦ ʥʘ ʧʦʜʛʦʪʦʚʢʫ ʰʢʦʣ ʠ ʜʝʪʩʢʠʭ ʜʦʰʢʦʣʴʥʳʭ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ ʢ ʥʦʚʦʤʫ 

ʫʯʝʙʥʦʤʫ ʛʦʜʫ ʛʦʨʦʜ ʟʘʪʨʘʪʠʣ ʧʦʯʪʠ 45 ʤʠʣʣʠʦʥʦʚ ʨʫʙʣʝʡ.  ɺʩʝ ʵʪʦ ʧʦʟʚʦʣʠʣʦ ʦʨʛʘʥʠʟʦʚʘʥʥʦ 

˻͋΅͔͎͍͔ͦͫͯ͒͊ͪͫͭͤͤ·͔ 
͍ͦͨͪͦͫ·

4,86%

˹͊ͼ͙ͦͤ͊͡Έͤ͊Ύ 
͔͋ͦͨ͊ͫͤͦͫͭ͘Έ ͙ 

͍ͨͪ͊ͦͦͻ͙͔ͪ͊ͤͭ͡Έͤ͊Ύ 
͔͒Ύ͔ͭ͡ΈͤͦͫͭΈ

5,31%
ˬ˴̆

14,00%

˻͍͙͔͋ͪ͊ͦ͊ͤ͘
53,59%

˴ͯ͡Έͭͯͪ͊
6,76%

˭͍͒ͪ͊ͦͦͻ͔͙͔ͪ͊ͤͤ
11,43%

˿ͦͼ͙͊͡Έͤ͊Ύ ͙͙ͨͦͭ͊͟͡
2,43%

˽ͪͦ;͙͔ 
ͪ͊ͫͻͦ͒·
1,62%

˿ͭͪͯͭͯͪ͊͟ ͪ͊ͫͻ͍ͦ͒ͦ ͋Ό͔͒͗ͭ͊ ˭ˢ́˻ ͎ͦͪͦ͒ ˿͔͍͔ͪͦͣͦͪͫ͟ ͍ нлмм 
͎ͦ͒ͯ
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ʚʩʪʫʧʠʪʴ ʚ ʥʦʚʳʡ ʫʯʝʙʥʳʡ ʛʦʜ ʙʝʟ ʩʫʱʝʩʪʚʝʥʥʳʭ ʟʘʤʝʯʘʥʠʡ. ɺʩʝ ʰʢʦʣʳ ɿɸʊʆ ʦʙʝʩʧʝʯʝʥʳ 

ʜʦʩʪʫʧʦʤ ʢ ʩʝʪʠ ʀʥʪʝʨʥʝʪ.  

ɺ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʝ ʨʘʙʦʪʘʝʪ ʤʦʨʩʢʦʡ ʢʣʘʩʩ ʛʠʤʥʘʟʠʠ ˉ1, ʩʦʟʜʘʥʥʳʡ ʧʦ ʪʨʝʭʩʪʦʨʦʥʥʝʤʫ 

ʜʦʛʦʚʦʨʫ, ʧʦʜʧʠʩʘʥʥʦʤʫ ʛʠʤʥʘʟʠʝʡ, ʌɻʋʇ çɸʪʦʤʬʣʦʪè ʠ ɻʄɸ ʠʤʝʥʠ ʉ.ʆ. ʄʘʢʘʨʦʚʘ.                                             

ʂ ʩʦʞʘʣʝʥʠʶ, ʦʯʝʥʴ ʦʩʪʨʦʡ ʦʩʪʘʸʪʩʷ ʧʨʦʙʣʝʤʘ ʩ ʦʙʝʩʧʝʯʝʥʠʝʤ ʜʝʪʝʡ ʜʝʪʩʢʠʤʠ 

ʜʦʰʢʦʣʴʥʳʤʠ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʷʤʠ. ʅʘ ʧʨʠʸʤʘʭ ʞʠʪʝʣʝʡ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʘ ɻʣʘʚʦʡ ɿɸʊʆ ʜʦ 80 % 

ʦʙʨʘʱʝʥʠʡ - ʵʪʦ ʧʨʦʩʴʙʘ ʦʢʘʟʘʪʴ ʧʦʤʦʱʴ ʚ ʨʘʟʤʝʱʝʥʠʠ ʚ ʜʝʪʩʢʠʝ ʜʦʰʢʦʣʴʥʳʝ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʷ. 

ʇʦʧʦʣʥʝʥʠʝ ʉʝʚʝʨʥʦʛʦ ʬʣʦʪʘ ʚʳʧʫʩʢʥʠʢʘʤʠ ʚʦʝʥʥʳʭ ʫʯʠʣʠʱ, ʧʨʠʝʤ ʥʘ ʩʣʫʞʙʫ ʥʘ 

ʉʝʚʝʨʥʳʡ ʬʣʦʪ ʢʦʥʪʨʘʢʪʥʠʢʦʚ, ʘ ʵʪʦ ʣʶʜʠ ʤʦʣʦʜʦʛʦ ʚʦʟʨʘʩʪʘ, ʚʩʝ ʵʪʦ ʧʨʠʚʝʣʦ ʢ ʨʝʟʢʦʤʫ ʨʦʩʪʫ 

ʨʦʞʜʘʝʤʦʩʪʠ. ʄʳ ʨʘʜʳ ʵʪʦʤʫ ʠ ʛʦʪʦʚʠʣʠʩʴ ʢ ʪʘʢʦʤʫ ʨʘʟʚʠʪʠʶ ʩʦʙʳʪʠʡ. ʅʘʰ ʥʦʚʦʩʪʨʦʡ - 

ʩʘʤʳʡ ʩʦʚʨʝʤʝʥʥʳʡ ʜʝʪʩʢʠʡ ʩʘʜʠʢ ˉ 50 ʥʘ 220 ʤʝʩʪ ʙʳʣ ʦʪʢʨʳʪ ʚ ʧʨʠʩʫʪʩʪʚʠʠ ɻʫʙʝʨʥʘʪʦʨʘ 

ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ.   

                    ʅʦʚʳʡ ʜʝʪʩʢʠʡ ʩʘʜ ˉ 50. 

 

ʇʨʠʰʣʦʩʴ ʥʝʤʘʣʦ ʫʩʠʣʠʡ ʧʨʠʣʦʞʠʪʴ ʜʣʷ ʪʦʛʦ, ʯʪʦʙʳ ʦʩʪʘʚʠʪʴ ʚ ʩʪʨʦʶ ʜʝʡʩʪʚʫʶʱʠʭ ʜʚʘ 

ʜʝʪʩʢʠʭ ʩʘʜʠʢʘ ʚ ʧʦʩʝʣʢʝ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ-3, ʢʦʪʦʨʳʝ ʄʠʥʠʩʪʝʨʩʪʚʦ ʦʙʦʨʦʥʳ ʧʣʘʥʠʨʦʚʘʣʦ ʢ 

ʟʘʢʨʳʪʠʶ ʝʱʸ ʦʩʝʥʴʶ 2011 ʛʦʜʘ.  

 

ʆ ʟʜʨʘʚʦʦʭʨʘʥʝʥʠʠ  

 

ʇʨʦʰʝʜʰʠʡ ʛʦʜ ʩʪʘʣ ʧʦʩʣʝʜʥʠʤ ʚ ʧʦʜʯʠʥʝʥʠʠ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ ʟʜʨʘʚʦʦʭʨʘʥʝʥʠʷ ʦʨʛʘʥʘʤ 

ʤʝʩʪʥʦʛʦ ʩʘʤʦʫʧʨʘʚʣʝʥʠʷ ɿɸʊʆ. ʉ 2012 ʛʦʜʘ ʚʩʝ ʦʥʠ ʧʝʨʝʜʘʥʳ ʚ ʦʙʣʘʩʪʥʫʶ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʦʩʪʴ. 

ʉʦʚʝʪʫ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʧʨʠʰʣʦʩʴ ʨʘʩʩʤʘʪʨʠʚʘʪʴ ʚʦʧʨʦʩʳ ʧʝʨʝʜʘʯʠ ʚʩʝʛʦ ʠʤʫʱʝʩʪʚʘ ʄʋɿ ʎʈɹ. ʕʪʦ 

27 ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʥʝʜʚʠʞʠʤʦʩʪʠ ʠ ʙʦʣʝʝ 515 ʥʘʠʤʝʥʦʚʘʥʠʡ ʨʘʟʣʠʯʥʦʛʦ ʠʤʫʱʝʩʪʚʘ. 

        
ʇʦ ʚʩʝʤʫ ʥʝʜʚʠʞʠʤʦʤʫ ʠʤʫʱʝʩʪʚʫ ʧʨʦʚʝʜʝʥʘ ʠʥʚʝʥʪʘʨʠʟʘʮʠʷ. ɺʩʝʛʦ ʧʝʨʝʜʘʥʦ 

ʠʤʫʱʝʩʪʚʦ ʥʘ ʩʫʤʤʫ ʙʦʣʝʝ ʧʦʣʫʪʦʨʘ ʤʠʣʣʠʘʨʜʦʚ ʨʫʙʣʝʡ.  

ʅʝʩʤʦʪʨʷ ʥʘ ʵʪʦ, ʚ ʥʘʰʝʤ ʛʦʨʦʜʝ ʥʝʤʘʣʦ ʩʜʝʣʘʥʦ ʜʣʷ ʩʦʚʝʨʰʝʥʩʪʚʦʚʘʥʠʷ ʤʘʪʝʨʠʘʣʴʥʦ-

ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʡ ʙʘʟʳ ʟʜʨʘʚʦʦʭʨʘʥʝʥʠʷ ʠ ʧʦʚʳʰʝʥʠʷ ʜʦʩʪʫʧʥʦʩʪʠ ʤʝʜʠʮʠʥʩʢʦʡ ʧʦʤʦʱʠ. ɹʣʠʟʠʪʩʷ 
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ʢ ʟʘʚʝʨʰʝʥʠʶ ʨʝʤʦʥʪ ʘʤʙʫʣʘʪʦʨʠʡ ʚ ʧʦʩʝʣʢʘʭ ʈʦʩʣʷʢʦʚʦ ʠ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ-3. ʅʘʯʘʪ ʢʘʧʠʪʘʣʴʥʳʡ 

ʨʝʤʦʥʪ ʜʝʪʩʢʦʡ ʧʦʣʠʢʣʠʥʠʢʠ. ɿʜʘʥʠʝ ʙʳʚʰʝʡ ʤʦʣʦʯʥʦʡ ʢʫʭʥʠ ʨʝʢʦʥʩʪʨʫʠʨʫʝʪʩʷ  ʧʦʜ ʥʫʞʜʳ 

ʥʘʨʢʦʣʦʛʠʯʝʩʢʦʡ ʠ ʧʩʠʭʠʘʪʨʠʯʝʩʢʦʡ ʩʣʫʞʙ.  

ɿʘ ʩʯʝʪ ʩʨʝʜʩʪʚ ʙʶʜʞʝʪʘ ʜʣʷ ʧʦʚʳʰʝʥʠʷ ʫʨʦʚʥʷ ʦʩʥʘʱʝʥʥʦʩʪʠ ʧʦʜʨʘʟʜʝʣʝʥʠʡ ʎʈɹ 

ʣʝʯʝʙʥʳʤ ʠ ʜʠʘʛʥʦʩʪʠʯʝʩʢʠʤ ʦʙʦʨʫʜʦʚʘʥʠʝʤ ʟʘʢʫʧʣʝʥʳ 5 ʢʠʩʣʦʨʦʜʥʳʭ ʫʩʪʘʥʦʚʦʢ ʜʣʷ 

ʦʧʝʨʘʮʠʦʥʥʳʭ ʠ ʦʪʜʝʣʝʥʠʷ ʨʝʘʥʠʤʘʮʠʠ, ʧʨʠʦʙʨʝʪʝʥʦ ʦʙʦʨʫʜʦʚʘʥʠʝ ʜʣʷ ʤʝʜʣʝʥʥʦʛʦ 

ʜʦʟʠʨʦʚʘʥʥʦʛʦ ʚʚʝʜʝʥʠʷ ʤʝʜʠʢʘʤʝʥʪʦʟʥʳʭ ʩʨʝʜʩʪʚ. ɺ ʎʈɹ ʧʦʩʪʫʧʠʣ ʢʦʤʧʣʝʢʪ ʤʦʥʠʪʦʨʦʚ 

ʥʘʙʣʶʜʝʥʠʷ ʟʘ ʧʘʮʠʝʥʪʘʤʠ, ʧʦʣʫʯʘʶʱʠʤʠ ʠʥʪʝʥʩʠʚʥʫʶ ʪʝʨʘʧʠʶ ʚ ʦʪʜʝʣʝʥʠʠ ʨʝʘʥʠʤʘʮʠʠ. ɼʚʘ 

ʩʦʚʨʝʤʝʥʥʳʭ ʋɿʀ ʩʢʘʥʝʨʘ ʜʣʷ ʚʟʨʦʩʣʦʡ ʠ ʜʝʪʩʢʦʡ ʧʦʣʠʢʣʠʥʠʢʠ ʧʦʟʚʦʣʠʣʠ ʧʦʚʳʩʠʪʴ ʢʘʯʝʩʪʚʦ 

ʋɿʀ ʜʠʘʛʥʦʩʪʠʢʠ.  

 

ʆ ʢʫʣʴʪʫʨʝ 

 

ɺ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʝ ʤʥʦʛʦʝ ʜʝʣʘʝʪʩʷ ʜʣʷ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ ʢʫʣʴʪʫʨʳ. ɽʩʣʠ ʚ 2006 ʛʦʜʫ 

ʥʘ ʩʦʜʝʨʞʘʥʠʝ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ ʢʫʣʴʪʫʨʳ ʚʳʜʝʣʷʣʦʩʴ 4,1% ʙʶʜʞʝʪʘ ɿɸʊʆ, ʪʦ ʚ 2011 ʛʦʜʫ ï 6,8%. ɺ 

ʘʙʩʦʣʶʪʥʳʭ ʮʠʬʨʘʭ ʵʪʦ ʧʦʯʪʠ ʪʨʝʭʢʨʘʪʥʳʡ ʨʦʩʪ.  ɿʥʘʯʠʪʝʣʴʥʳʝ ʩʨʝʜʩʪʚʘ ʙʳʣʠ ʚʳʜʝʣʝʥʳ ʥʘ 

ʨʝʤʦʥʪ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʡ ʢʫʣʴʪʫʨʳ, ʧʨʠʦʙʨʝʪʝʥʠʝ ʩʦʚʨʝʤʝʥʥʦʛʦ ʦʙʦʨʫʜʦʚʘʥʠʷ, ʩʮʝʥʠʯʝʩʢʠʭ 

ʢʦʩʪʶʤʦʚ. ɺr ʜʝʣʝʥʳ ʩʨʝʜʩʪʚʘ ʥʘ ʨʝʤʦʥʪ ɼʂ çʉʫʜʦʨʝʤʦʥʪʥʠʢè. ɺʦ ʚʩʝʭ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʭ 

ʙʠʙʣʠʦʪʝʢʘʭ ɿɸʊʆ ʠʤʝʝʪʩʷ ʜʦʩʪʫʧ ʚ ʀʥʪʝʨʥʝʪ.  

ʉʦʚʝʪ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ, ɸʜʤʠʥʠʩʪʨʘʮʠ ̫ɿɸʊʆ ʠ ʋʧʨʘʚʣʝʥʠʝ ʢʫʣʴʪʫʨʳ ʩʜʝʣʘʣʠ ʚʩʝ ʦʪ ʥʠʭ 

ʟʘʚʠʩʷʱʝʝ, ʯʪʦʙʳ ʥʘʰʠ ʜʝʪʠ ʨʦʩʣʠ ʢʫʣʴʪʫʨʥʳʤʠ, ʦʙʨʘʟʦʚʘʥʥʳʤʠ, ʠʤʝʣʠ ʚʦʟʤʦʞʥʦʩʪʴ ʧʨʦʷʚʠʪʴ 

ʩʚʦʡ ʪʚʦʨʯʝʩʢʠʡ ʧʦʪʝʥʮʠʘʣ.  

ʆʩʝʥʶ 2011 ʛʦʜʘ ʥʘʯʘʣʘ ʨʘʙʦʪʘʪʴ çʉʪʫʜʠʷ ʘʫʜʠʦ-ʚʠʜʝʦʟʘʧʠʩʠè ʄʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ 

ʙʶʜʞʝʪʥʦʛʦ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʷ ʢʫʣʴʪʫʨʳ çʎʝʥʪʨ ʩʦʮʠʦ-ʢʫʣʴʪʫʨʥʳʭ ʪʝʭʥʦʣʦʛʠʡ ʛʦʨʦʜʘ 

ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʘè. ɻʦʜ ʪʦʤʫ ʥʘʟʘʜ ʄʠʥʠʩʪʝʨʩʪʚʦ ʦʙʦʨʦʥʳ ʧʨʠʥʷʣʦ ʨʝʰʝʥʠʝ ʦ ʟʘʢʨʳʪʠʠ 

ʊʝʣʝʚʠʜʝʥʠʷ ʉʝʚʝʨʥʦʛʦ ʬʣʦʪʘ, ʢ ʢʦʪʦʨʦʤʫ ʩʝʚʝʨʦʤʦʨʮʳ ʧʨʠʚʳʢʣʠ, ʠ ʠʟ ʪʝʣʝʧʝʨʝʜʘʯ ʢʦʪʦʨʦʛʦ 

ʯʝʨʧʘʣʠ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʶ ʦ ʩʦʙʳʪʠʷʭ ʚ ʛʦʨʦʜʝ ʠ ʥʘ ʬʣʦʪʝ. ɾʠʪʝʣʠ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʘ ʩʨʘʟʫ ʞʝ 

ʧʦʯʫʚʩʪʚʦʚʘʣʠ ʥʝʜʦʩʪʘʪʦʢ ʠʥʬʦʨʤʘʮʠʠ ʦ ʞʠʟʥʠ ʚ ʛʦʨʦʜʝ. ʈʝʰʘʷ ʵʪʫ ʧʨʦʙʣʝʤʫ, ʚʣʘʩʪʠ ɿɸʊʆ 

ʩʜʝʣʘʣʠ ʚʩʝ, ʯʪʦʙʳ ʥʦʚʦʩʪʥʳʝ ʪʝʣʝʧʝʨʝʜʘʯʠ ʚʥʦʚʴ ʚʳʰʣʠ ʚ ʵʬʠʨ. ɺ ʵʪʦʤ ʛʦʨʦʜʫ ʧʦʤʦʛʣʦ 

ʧʨʝʜʧʨʠʷʪʠʝ ɿɸʆ çʈʦʩʊʝʣʝʂʦʤè, ʷʚʣʷʶʱʝʝʩʷ ʚʣʘʜʝʣʴʮʝʤ ʢʘʙʝʣʴʥʦʛʦ ʪʝʣʝʚʠʜʝʥʠʷ ʠ ʠʤʝʶʱʝʝ 

ʣʠʮʝʥʟʠʶ ʥʘ ʚʳʭʦʜ ʚ ʪʝʣʝʵʬʠʨ.  

   ʆʪʢʨʳʪʠʝ çʉʪʫʜʠʠ ʘʫʜʠʦ-ʚʠʜʝʦʟʘʧʠʩʠè 

 

ʊʘʢ ʨʦʜʠʣʩʷ ʧʝʨʚʳʡ ʧʨʦʝʢʪ ʯʘʩʪʥʦ-ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʧʘʨʪʥʝʨʩʪʚʘ, ʧʦʟʚʦʣʠʚʰʠʡ ʥʝ 

ʧʨʦʩʪʦ ʚʦʟʨʦʜʠʪʴ ʪʝʣʝʚʠʜʝʥʠʝ, ʘ ʚʳʚʝʩʪʠ ʝʛʦ ʥʘ ʢʘʯʝʩʪʚʝʥʥʦ ʥʦʚʳʡ ʫʨʦʚʝʥʴ. ɺ ʧʦʤʝʱʝʥʠʷʭ 

çʉʪʫʜʠʠ ʘʫʜʠʦ-ʚʠʜʝʦʟʘʧʠʩʠè ʩʦʟʜʘʥʳ ʚʩʝ ʫʩʣʦʚʠʷ ʜʣʷ ʨʘʙʦʪʳ ʞʫʨʥʘʣʠʩʪʦʚ. ʄʠʥʠʩʪʝʨʩʪʚʦ 

ʦʙʦʨʦʥʳ ʧʝʨʝʜʘʣʦ ʦʙʦʨʫʜʦʚʘʥʠʝ ʊɺ ʉʌ ʚ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʦʩʪʴ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʠʪʝʪʘ.  
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ʆ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴʩʪʚʝ 

 

ʕʪʘ ʩʬʝʨʘ ʵʢʦʥʦʤʠʢʠ ʤʥʝ ʦʯʝʥʴ ʙʣʠʟʢʘ, ʪ.ʢ. ʢʘʢ ʜʦ ʠʟʙʨʘʥʠʷ  ɻʣʘʚʦʡ ɿɸʊʆ  ʷ ʜʦʣʛʠʝ 

ʛʦʜʳ ʨʘʙʦʪʘʣ ʚ ʵʪʦʡ ʩʬʝʨʝ. ʂʘʢ ɻʣʘʚʘ ɿɸʊʆ ʚ ʦʪʯʸʪʥʳʡ ʧʝʨʠʦʜ ʷ ʫʜʝʣʷʣ ʧʦʩʪʦʷʥʥʦʝ ʚʥʠʤʘʥʠʝ 

ʨʘʟʚʠʪʠʶ ʤʘʣʦʛʦ ʠ ʩʨʝʜʥʝʛʦ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴʩʪʚʘ, ʢʦʪʦʨʦʝ ʥʝ ʪʦʣʴʢʦ ʜʘʝʪ ʚ ʙʶʜʞʝʪ ʥʘʣʦʛʦʚʳʝ 

ʧʦʩʪʫʧʣʝʥʠʷ, ʥʦ ʠ ʦʙʝʩʧʝʯʠʚʘʝʪ ʨʘʙʦʪʦʡ ʪʳʩʷʯʠ ʩʝʚʝʨʦʤʦʨʮʝʚ, ʧʨʝʜʦʩʪʘʚʣʷʝʪ ʥʘʩʝʣʝʥʠʶ 

ʙʳʪʦʚʳʝ ʫʩʣʫʛʠ, ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʷʝʪ ʧʦʩʪʘʚʢʠ ʧʨʦʜʫʢʪʦʚ ʧʠʪʘʥʠʷ ʠ ʧʨʝʜʤʝʪʦʚ ʧʝʨʚʦʡ 

ʥʝʦʙʭʦʜʠʤʦʩʪʠ.  

ɺ ʩʝʥʪʷʙʨʝ ʥʘ ʦʙʣʘʩʪʥʦʡ ʢʦʥʬʝʨʝʥʮʠʠ, ʛʜʝ ʦʙʩʫʞʜʘʣʠʩʴ ʧʝʨʩʧʝʢʪʠʚʳ ʨʘʟʚʠʪʠʷ 

ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ ʠ ʩʦʮʠʘʣʴʥʦ-ʵʢʦʥʦʤʠʯʝʩʢʠʝ ʧʨʦʙʣʝʤʳ ʨʝʛʠʦʥʘ, ʤʥʦʡ ʚʳʜʚʠʥʫʪʳ 

ʧʨʝʜʣʦʞʝʥʠʷ, ʢʘʩʘʶʱʠʝʩʷ ʤʘʣʦʛʦ ʠ ʩʨʝʜʥʝʛʦ ʙʠʟʥʝʩʘ, ʘ ʠʤʝʥʥʦ, ʦ ʧʝʨʝʩʤʦʪʨʝ ʩʪʘʚʢʠ ʥʘʣʦʛʘ ʧʦ 

ʫʧʨʦʱʝʥʥʦʡ ʩʠʩʪʝʤʝ ʥʘʣʦʛʦʦʙʣʦʞʝʥʠʷ ʜʣʷ ʚʩʝʭ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʝʡ ʤʘʣʦʛʦ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴʩʪʚʘ, 

ʢʘʢ ʵʪʦ ʫʞʝ ʩʜʝʣʘʥʦ ʚ ʨʷʜʝ ʩʫʙʲʝʢʪʦʚ ʈʌ. ʕʪʦ ʧʨʝʜʣʦʞʝʥʠʝ ʨʘʩʩʤʘʪʨʠʚʘʝʪʩʷ  ʇʨʘʚʠʪʝʣʴʩʪʚʦʤ 

ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ.   

ʂ ʩʦʞʘʣʝʥʠʶ, ʧʨʠʥʷʪʳʝ ʚ 2010 ʛʦʜʫ ʟʘʢʦʥʳ ʦ ʧʦʚʳʰʝʥʠʠ ʩʪʘʚʢʠ ʩʪʨʘʭʦʚʳʭ ʚʟʥʦʩʦʚ, 

ʧʣʘʥʠʨʫʝʤʘʷ ʦʪʤʝʥʘ ʩ 2013 ʛʦʜʘ ɽʅɺɼ ʤʦʛʣʠ ʧʨʠʚʝʩʪʠ ʢ ʨʘʟʦʨʝʥʠʶ ʟʥʘʯʠʪʝʣʴʥʦʡ ʯʘʩʪʠ 

ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʝʡ, ʘ ʟʥʘʯʠʪ, ʢ ʨʦʩʪʫ ʙʝʟʨʘʙʦʪʠʮʳ, ʨʦʩʪʫ ʮʝʥ ʥʘ ʪʦʚʘʨʳ ʠ ʫʩʣʫʛʠ, ʩʦʢʨʘʱʝʥʠʶ 

ʜʦʭʦʜʥʦʡ ʯʘʩʪʠ ʙʶʜʞʝʪʘ.  

ɼʦʣʞʝʥ ʦʪʤʝʪʠʪʴ, ʯʪʦ ʇʨʘʚʠʪʝʣʴʩʪʚʦʤ ʈʦʩʩʠʠ ʧʨʠʥʷʪʦ ʨʝʰʝʥʠʝ ʥʝ ʦʪʤʝʥʷʪʴ ʩ 2013 ʛʦʜʘ 

ɽʅɺɼ, ʯʪʦ ʧʦʜʪʚʝʨʜʠʣʦ ʧʨʘʚʠʣʴʥʦʩʪʴ ʥʘʰʝʡ ʧʦʟʠʮʠʠ ʚ ʧʦʜʜʝʨʞʢʝ ʤʘʣʦʛʦ 

ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴʩʪʚʘ. 

ɺ ʥʦʷʙʨʝ ʚ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʝ ʧʨʦʰʝʣ 3 ʩʲʝʟʜ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʝʡ ʩʪʦʣʠʮʳ ʉʝʚʝʨʥʦʛʦ ʬʣʦʪʘ. 

çʉʦʶʟ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʝʡè ʩʫʤʝʣ ʥʘʣʘʜʠʪʴ ʜʠʘʣʦʛ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʝʡ ʤʘʣʦʛʦ ʙʠʟʥʝʩʘ ʠ ʚʣʘʩʪʠ, 

ʦʢʘʟʳʚʘʝʪ ʢʦʥʢʨʝʪʥʫʶ ʧʦʤʦʱʴ ʪʝʤ, ʢʪʦ ʜʝʣʘʝʪ ʧʝʨʚʳʝ ʰʘʛʠ ʚ ʙʠʟʥʝʩʝ. çʉʦʶʟʫ 

ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʝʡè ʠ ʜʝʧʫʪʘʪʘʤ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʫʜʘʣʦʩʴ ʥʘʡʪʠ ʚʟʘʠʤʦʧʦʥʠʤʘʥʠʝ. ɺ ʪʝʯʝʥʠʝ 

ʪʨʝʭ ʣʝʪ ɽʜʠʥʳʡ ʥʘʣʦʛ ʥʘ ʚʤʝʥʝʥʥʳʡ ʜʦʭʦʜ ʜʝʧʫʪʘʪʘʤʠ-ʩʝʚʝʨʦʤʦʨʮʘʤʠ ʥʝ ʧʦʜʥʠʤʘʣʩʷ ʠ 

ʦʩʪʘʚʘʣʩʷ ʩʘʤʳʤ ʥʠʟʢʠʤ ʚ ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ, ʩʧʦʩʦʙʩʪʚʫʷ ʨʘʟʚʠʪʠʶ ʙʠʟʥʝʩʘ.  

  
ʅʝ ʤʦʛʫ ʥʝ ʦʪʤʝʪʠʪʴ ʙʦʣʴʰʦʡ ʚʢʣʘʜ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴʩʢʦʛʦ ʩʦʦʙʱʝʩʪʚʘ ʚ ʨʝʰʝʥʠʝ 

ʩʦʮʠʘʣʴʥʦ ʟʥʘʯʠʤʳʭ ʧʨʦʙʣʝʤ. ʇʨʝʜʧʨʠʷʪʠʷ ʤʘʣʦʛʦ ʠ ʩʨʝʜʥʝʛʦ ʙʠʟʥʝʩʘ ʰʝʬʩʪʚʫʶʪ ʥʘʜ 

ʚʦʠʥʩʢʠʤʠ ʯʘʩʪʷʤʠ ʠ ʬʦʨʤʠʨʦʚʘʥʠʷʤʠ ʉʝʚʝʨʥʦʛʦ ʬʣʦʪʘ. ɺ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʝ ʫʞʝ ʙʦʣʝʝ 5 ʣʝʪ 

ʜʝʡʩʪʚʫʶʪ ʩʦʮʠʘʣʴʥʳʝ ʧʨʦʛʨʘʤʤʳ: çɿʘʙʦʪʘè, çɼʝʰʸʚʳʡ ʭʣʝʙè, çɼʝʰʸʚʦʝ ʤʦʣʦʢʦè.  

ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ - ʝʜʠʥʩʪʚʝʥʥʳʡ ʛʦʨʦʜ ʚ ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ, ʢʦʪʦʨʳʡ ʩʘʤʦʩʪʦʷʪʝʣʴʥʦ 

ʧʨʦʚʦʜʠʪ ʢʦʥʢʫʨʩ çʇʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴ ʛʦʜʘè, ʧʦʤʦʛʘʝʪ ʥʘʯʠʥʘʶʱʠʤ ʠ ʦʧʳʪʥʳʤ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʷʤ 

ʤʘʣʦʛʦ ʠ ʩʨʝʜʥʝʛʦ ʙʠʟʥʝʩʘ ʙʦʣʝʝ ʰʠʨʦʢʦ ʧʦʢʘʟʘʪʴ ʩʚʦʶ ʨʘʙʦʪʫ, ʧʦʣʫʯʠʪʴ ʧʨʦʬʝʩʩʠʦʥʘʣʴʥʫʶ 

ʦʮʝʥʢʫ ʪʦʛʦ ʠʣʠ ʠʥʦʛʦ ʧʨʦʝʢʪʘ.   
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 ʇʦʙʝʜʠʪʝʣʠ ʢʦʥʢʫʨʩʘ çʇʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʴ ʛʦʜʘè 

 

ʇʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʪʝʣʠ ʠʱʫʪ ʥʦʚʳʝ ʬʦʨʤʳ ʙʠʟʥʝʩʘ. ʂʘʢ ʧʨʠʤʝʨ, ʫʜʘʣʦʩʴ ʦʨʛʘʥʠʟʦʚʘʪʴ 

ʪʫʨʠʩʪʠʯʝʩʢʦʝ ʧʦʩʝʱʝʥʠʝ ʛʦʨʦʜʘ ʞʠʪʝʣʷʤʠ ʦʙʣʘʩʪʠ.  

 

ʆ ʩʧʦʨʪʝ 

 

ɺ ʥʘʰʝʤ ʛʦʨʦʜʝ ʧʨʝʜʧʨʠʥʠʤʘʶʪʩʷ ʤʝʨʳ ʜʣʷ ʨʘʟʚʠʪʠʷ ʩʧʦʨʪʘ. ɺ ʩʝʥʪʷʙʨʝ ʥʘ ʩʧʦʨʪʠʚʥʳʭ 

ʧʣʦʱʘʜʢʘʭ ɿɸʊʆ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʧʨʦʰʣʠ ʩʧʦʨʪʠʚʥʳʝ ʩʦʨʝʚʥʦʚʘʥʠʷ ʚ ʨʘʤʢʘʭ ɼʥʷ ʜʚʦʨʦʚʦʛʦ 

ʩʧʦʨʪʘ, ʚ ʢʦʪʦʨʳʭ ʧʨʠʥʷʣʠ ʫʯʘʩʪʠʝ ʙʦʣʝʝ ʧʦʣʫʪʦʨʘ ʪʳʩʷʯ ʨʝʙʷʪʠʰʝʢ.  

   
 

ɾʠʪʝʣʷʤʠ ʚʳʩʢʘʟʳʚʘʝʪʩʷ ʤʥʦʛʦ ʧʦʞʝʣʘʥʠʡ ʧʦ ʨʘʟʚʠʪʠʶ ʩʧʦʨʪʘ. ʅʦ ʫ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʘ, ʢ 

ʙʦʣʴʰʦʤʫ ʩʦʞʘʣʝʥʠʶ, ʟʘ ʠʩʢʣʶʯʝʥʠʠ  ʭʦʢʢʝʡʥʦʛʦ ʢʦʨʪʘ, ʥʝʪ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʭ ʩʧʦʨʪʠʚʥʳʭ 

ʩʦʦʨʫʞʝʥʠʡ. ʆʥʠ ʧʨʠʥʘʜʣʝʞʘʪ ʄʠʥʠʩʪʝʨʩʪʚʫ ʦʙʦʨʦʥʳ. ɺ ʩʚʦʝ ʚʨʝʤʷ, ʢʦʛʜʘ ʤʝʩʪʥʘʷ ʚʣʘʩʪʴ 

ʤʦʛʣʘ ʨʘʩʩʯʠʪʳʚʘʪʴ ʥʘ ʜʦʧʦʣʥʠʪʝʣʴʥʳʝ ʬʠʥʘʥʩʦʚʳʝ ʚʣʠʚʘʥʠʷ ʜʣʷ ʨʝʰʝʥʠʷ ʩʦʮʠʘʣʴʥʦ ʚʘʞʥʳʭ 

ʧʨʦʙʣʝʤ, ʢʦʤʘʥʜʦʚʘʥʠʶ ʉʝʚʝʨʥʦʛʦ ʬʣʦʪʘ ʧʦʩʪʫʧʘʣʠ ʧʨʝʜʣʦʞʝʥʠʷ ʦʪʜʘʪʴ ʠʭ ʚ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʫʶ 

ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʦʩʪʴ, ʥʦ  ʄʠʥʠʩʪʝʨʩʪʚʦ ʦʙʦʨʦʥʳ ʥʝ ʰʣʦ ʥʘʤ ʥʘʚʩʪʨʝʯʫ. ʉʝʡʯʘʩ, ʧʨʠ ʬʠʥʘʥʩʠʨʦʚʘʥʠʠ 

ʠʟ ʨʝʛʠʦʥʘʣʴʥʦʛʦ ʙʶʜʞʝʪʘ ʚʦʟʤʦʞʥʦʩʪʠ ʛʦʨʦʜʘ ʨʝʟʢʦ ʩʦʢʨʘʪʠʣʠʩʴ. ʅʦ ʚʩʸ ʨʘʚʥʦ ʤʳ ʧʦʩʪʦʷʥʥʦ 

ʧʦʜʥʠʤʝʤ ʚʦʧʨʦʩ ʦ ʧʝʨʝʜʘʯʝ ʩʧʦʨʪʠʚʥʳʭ ʦʙʲʝʢʪʦʚ ʚ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʫʶ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʦʩʪʴ. ʊʘʢ ʤʥʦʡ 

ʵʪʦʪ ʚʦʧʨʦʩ ʙʳʣ ʧʦʜʥʷʪ ʥʘ ʚʩʪʨʝʯʝ ʩ ʧʦʣʥʦʤʦʯʥʳʤ ʧʨʝʜʩʪʘʚʠʪʝʣʝʤ ʇʨʝʟʠʜʝʥʪʘ ʈʦʩʩʠʡʩʢʦʡ 

ʌʝʜʝʨʘʮʠʠ ʚ ʉʝʚʝʨʦ-ʟʘʧʘʜʥʦʤ ʬʝʜʝʨʘʣʴʥʦʤ ʦʢʨʫʛʝ ʚ ʧʨʠʩʫʪʩʪʚʠʠ ɻʫʙʝʨʥʘʪʦʨʘ ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ 

ʦʙʣʘʩʪʠ ʠ ʢʦʤʘʥʜʦʚʘʥʠʷ ʉʝʚʝʨʥʦʛʦ ʬʣʦʪʘ. ɼʠʘʣʦʛ ʧʨʦʜʦʣʞʘʝʪʩʷ. ʅʘʜʝʶʩʴ, ʦʥ ʧʨʠʚʝʜʸʪ ʢ 

ʧʦʣʦʞʠʪʝʣʴʥʦʤʫ ʨʝʟʫʣʴʪʘʪʫ. 

ʅʝʩʤʦʪʨʷ ʥʘ ʦʪʩʫʪʩʪʚʠʝ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʭ ʩʧʦʨʪʠʚʥʳʭ ʦʙʲʝʢʪʦʚ, ʫ ʥʘʩ ʜʝʡʩʪʚʫʶʪ ʜʝʪʩʢʠʝ 

ʶʥʦʰʝʩʢʠʝ ʩʧʦʨʪʠʚʥʳʝ ʰʢʦʣʳ. ʅʘʰʠ ʩʧʦʨʪʩʤʝʥʳ ʫʚʝʨʝʥʥʦ ʧʦʙʝʞʜʘʶʪ ʥʘ ʨʘʟʣʠʯʥʳʭ 

ʩʦʨʝʚʥʦʚʘʥʠʷʭ ʦʙʣʘʩʪʥʦʛʦ ʠ ʬʝʜʝʨʘʣʴʥʦʛʦ ʫʨʦʚʥʷ.  

ɽʱʸ ʦʜʥʠʤ ʧʨʠʤʝʨʦʤ ʯʘʩʪʥʦ-ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʧʘʨʪʥʸʨʩʪʚʘ ʷʚʣʷʝʪʩʷ ʦʪʢʨʳʪʠʝ ʧʦʩʣʝ 20-

ʣʝʪʥʝʛʦ ʧʝʨʝʨʳʚʘ ʢʘʪʢʘ ʥʘ ʩʪʘʜʠʦʥʝ, ʧʨʠʥʘʜʣʝʞʘʱʝʤ ʎʝʥʪʨʘʣʴʥʦʤʫ ʩʧʦʨʪʠʚʥʦʤʫ ʢʣʫʙʫ ʘʨʤʠʠ. 

ʅʘʤ ʫʜʘʣʦʩʴ ʜʦʛʦʚʦʨʠʪʴʩʷ ʠ ʥʘʡʪʠ ʧʦʥʠʤʘʥʠʝ ʪʦʛʦ, ʯʪʦ ʢʘʪʦʢ ʦʯʝʥʴ ʥʫʞʝʥ ʞʠʪʝʣʷʤ ʛʦʨʦʜʘ. ɺ 
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ʜʝʢʘʙʨʝ ʧʨʦʰʣʦʛʦ ʛʦʜʘ ʩʦʚʤʝʩʪʥʳʤʠ ʫʩʠʣʠʷʤʠ ɸʜʤʠʥʠʩʪʨʘʮʠʠ ɿɸʊʆ, ʧʨʝʜʧʨʠʷʪʠʡ ʨʘʟʥʳʭ 

ʬʦʨʤ ʩʦʙʩʪʚʝʥʥʦʩʪʠ  ʢʘʪʦʢ ʫʜʘʣʦʩʴ ʦʪʢʨʳʪʴ. ʇʦʣʴʟʫʷʩʴ ʩʣʫʯʘʝʤ, ʭʦʯʫ ʚʳʨʘʟʠʪʴ ʩʣʦʚʘ 

ʙʣʘʛʦʜʘʨʥʦʩʪʠ ʚʩʝʤ, ʢʪʦ ʫʯʘʩʪʚʦʚʘʣ ʚ ʵʪʦʤ ʧʨʦʝʢʪʝ.  

 

ʆ ɾʂʍ 

 

ʕʪʦ ʦʜʠʥ ʠʟ ʩʘʤʳʭ ʙʦʣʴʥʳʭ ʚʦʧʨʦʩʦʚ ʥʘʰʝʛʦ ɿɸʊʆ. ʉʣʝʜʫʝʪ ʦʪʤʝʪʠʪʴ, ʯʪʦ ʚ ʧʝʨʠʦʜ 

ʠʟʙʠʨʘʪʝʣʴʥʦʡ ʢʦʤʧʘʥʠʠ ʚ ʜʝʢʘʙʨʝ 2011 ʛʦʜʘ ʤʥʦʡ ʣʠʯʥʦ ʧʦʪʨʘʯʝʥʦ ʥʝʤʘʣʦ ʚʨʝʤʝʥʠ ʥʘ 

ʠʟʫʯʝʥʠʝ ʧʨʝʜʣʦʞʝʥʠʡ, ʚʳʩʢʘʟʘʥʥʳʭ ʩʝʚʝʨʦʤʦʨʮʘʤʠ. ʀ ʫʚʝʨʝʥʥʦ ʩʨʝʜʠ ʵʪʠʭ ʧʨʝʜʣʦʞʝʥʠʡ 

ʣʠʜʠʨʫʶʪ ʧʨʦʙʣʝʤʳ ʚ ɾʂʍ. ɸ ʠʤʝʥʥʦ: ʚʳʩʦʢʘʷ ʢʚʘʨʪʧʣʘʪʘ, ʥʠʟʢʦʝ ʢʘʯʝʩʪʚʦ ʦʙʩʣʫʞʠʚʘʥʠʷ 

ʞʠʣʬʦʥʜʘ, ʧʨʦʙʣʝʤʳ ʩ ʙʝʟʜʦʤʥʳʤʠ ʞʠʚʦʪʥʳʤʠ. ʄʥʦʛʠʝ ʚʦʧʨʦʩʳ, ʧʦʜʥʷʪʳʝ ʞʠʪʝʣʷʤʠ, 

ʦʪʨʘʞʝʥʳ  ʙʶʜʞʝʪʝ 2012 ʛʦʜʘ, ʧʨʠʥʷʪʦʤ ʉʦʚʝʪʦʤ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʚ ʜʝʢʘʙʨʝ. ʂ ʧʨʠʤʝʨʫ, 

ʬʠʥʘʥʩʠʨʦʚʘʥʠʝ ʦʪʣʦʚʘ ʙʨʦʜʷʯʠʭ ʞʠʚʦʪʥʳʭ ʫʚʝʣʠʯʝʥʦ ʚ ʪʨʠ ʨʘʟʘ. ʇʦʣʦʞʠʪʝʣʴʥʳʝ ʧʣʦʜʳ ʵʪʦʡ 

ʨʘʙʦʪʳ ʤʳ ʫʞʝ ʚʠʜʠʤ ʩʝʛʦʜʥʷ. 

ʉʦʚʝʪ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ 8 ʨʘʟ ʨʘʩʩʤʘʪʨʠʚʘʣ ʚʦʧʨʦʩʳ, ʢʘʩʘʶʱʠʝʩʷ ʞʠʣʠʱʥʦ-ʢʦʤʤʫʥʘʣʴʥʦʛʦ 

ʭʦʟʷʡʩʪʚʘ. ɼʝʧʫʪʘʪʳ ʩʦʛʣʘʩʦʚʘʣʠ ʩʦʟʜʘʥʠʝ ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʫʯʨʝʞʜʝʥʠʷ çɻʦʨʦʜʩʢʦʡ ʮʝʥʪʨ 

ɾʂʍè.  

   
ʃʝʪʦʤ ʧʨʦʰʣʦʛʦ ʛʦʜʘ ʥʝʧʨʦʩʪʦʝ ʨʝʰʝʥʠʝ ʧʨʠʰʣʦʩʴ ʧʨʠʥʷʪʴ ʜʝʧʫʪʘʪʘʤ ʧʦ ʩʦʛʣʘʩʦʚʘʥʠʶ 

ʧʝʨʝʜʘʯʠ ʚ ʘʨʝʥʜʫ ʥʘ ʦʜʠʥ ʛʦʜ ʠʤʫʱʝʩʪʚʘ ʄʋʇ çʉʊʉè, ʥʘʭʦʜʷʱʝʛʦʩʷ ʚ ʢʨʘʡʥʝʡ ʩʪʘʜʠʠ 

ʙʘʥʢʨʦʪʩʪʚʘ, ʦʙʣʘʩʪʥʦʤʫ ʧʨʝʜʧʨʠʷʪʠʶ ʆɸʆ " ʄʫʨʤʘʥʵʥʝʨʛʦʩʙʳʪè. ʉ ʫʜʦʚʣʝʪʚʦʨʝʥʠʝʤ ʤʦʛʫ 

ʦʪʤʝʪʠʪʴ, ʯʪʦ ʦʪʦʧʠʪʝʣʴʥʳʡ ʩʝʟʦʥ ʚ ʥʘʰʝʤ ɿɸʊʆ ʙʳʣ ʥʘʯʘʪ ʚʦʚʨʝʤʷ ʠ ʧʨʦʭʦʜʠʪ ʙʝʟ ʩʙʦʝʚ, 

ʞʠʣʠʱʥʳʡ ʬʦʥʜ ʦʙʝʩʧʝʯʝʥ ʠ ʦʪʦʧʣʝʥʠʝʤ ʠ ʛʦʨʷʯʠʤ ʚʦʜʦʩʥʘʙʞʝʥʠʝʤ.   

 

ʆ ʙʝʟʦʧʘʩʥʦʩʪʠ ʜʦʨʦʞʥʦʛʦ ʜʚʠʞʝʥʠʷ, ʨʝʤʦʥʪʝ ʜʦʨʦʛ, ʦʙʱʝʩʪʚʝʥʥʦʡ ʙʝʟʦʧʘʩʥʦʩʪʠ 

 

ɺ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʝ ʥʝʤʘʣʦ ʜʝʣʘʝʪʩʷ ʜʣʷ ʦʙʝʩʧʝʯʝʥʠʷ ʙʝʟʦʧʘʩʥʦʩʪʠ ʜʦʨʦʞʥʦʛʦ ʜʚʠʞʝʥʠʷ. 

ʋʩʪʘʥʦʚʣʝʥʳ ʚʠʜʝʦʢʘʤʝʨʳ, ʣʝʞʘʯʠʝ ʧʦʣʠʮʝʡʩʢʠʝ, ʨʝʤʦʥʪʠʨʫʶʪʩʷ ʜʦʨʦʛʠ. ʅʘ ʩʦʚʝʨʰʝʥʥʦ 

ʥʦʚʳʡ ʢʘʯʝʩʪʚʝʥʥʳʡ ʫʨʦʚʝʥʴ ʚʳʰʝʣ ʧʨʦʮʝʩʩ ʧʨʦʚʝʜʝʥʠʷ ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʛʦ ʦʩʤʦʪʨʘ ʘʚʪʦʤʦʙʠʣʝʡ 

ʩʝʚʝʨʦʤʦʨʮʝʚ ʩ ʚʚʦʜʦʤ ʚ ʩʪʨʦʡ ʩʪʘʥʮʠʠ ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʛʦ ʦʩʤʦʪʨʘ ʘʚʪʦʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʳʭ ʩʨʝʜʩʪʚ. ʇʦ 

ʩʚʦʝʡ ʪʝʭʥʠʯʝʩʢʦʡ ʦʩʥʘʱʝʥʥʦʩʪʠ ʦʥʘ ʩʪʘʣʘ ʩʘʤʦʡ ʧʨʦʠʟʚʦʜʠʪʝʣʴʥʦʡ ʚ ʄʫʨʤʘʥʩʢʦʡ ʦʙʣʘʩʪʠ. 

ɻʦʚʦʨʷ ʦ ʙʝʩʧʨʝʮʝʜʝʥʪʥʦʤ ʤʘʩʰʪʘʙʝ ʨʝʤʦʥʪʘ ʜʦʨʦʛ ʚ 2011 ʛʦʜʫ, ʥʘ ʢʦʪʦʨʳʡ ʙʳʣʦ 

ʟʘʪʨʘʯʝʥʦ ʙʦʣʝʝ 200 ʤʠʣʣʠʦʥʦʚ ʨʫʙʣʝʡ, ʜʦʣʞʝʥ ʦʪʤʝʪʠʪʴ, ʯʪʦ ʦʥʠ ʧʨʦʚʦʜʠʣʠʩʴ ʧʦʜ 

ʥʝʧʦʩʨʝʜʩʪʚʝʥʥʳʤ ʢʦʥʪʨʦʣʝʤ ʜʝʧʫʪʘʪʩʢʦʛʦ ʢʦʨʧʫʩʘ. ɼʝʧʫʪʘʪʘʤʠ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʙʳʣʘ 

ʩʦʟʜʘʥʘ ʧʦʩʪʦʷʥʥʦ ʜʝʡʩʪʚʫʶʱʘʷ ʢʦʤʠʩʩʠʷ, ʢʦʪʦʨʘʷ ʢʦʥʪʨʦʣʠʨʦʚʘʣʘ ʢʘʯʝʩʪʚʦ ʨʝʤʦʥʪʘ 

ʜʦʨʦʞʥʦʛʦ ʧʦʣʦʪʥʘ.  
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ʉʣʝʜʫʝʪ ʦʪʤʝʪʠʪʴ, ʯʪʦ ʠʟ ʙʶʜʞʝʪʘ ɿɸʊʆ ʙʳʣʦ ʧʦʪʨʘʯʝʥʦ ʧʦʯʪʠ 30 ʤʣʥ. ʨʫʙʣʝʡ, 

ʦʩʪʘʣʴʥʳʝ ʩʨʝʜʩʪʚʘ ʙʳʣʠ ʧʦʣʫʯʝʥʳ ʠʟ ʙʶʜʞʝʪʘ ʦʙʣʘʩʪʠ, ʚ ʪʦʤ ʯʠʩʣʝ, ʙʣʘʛʦʜʘʨʷ ʫʤʝʣʦʡ 

ʣʦʙʙʠʩʪʩʢʦʡ ʧʦʣʠʪʠʢʝ ʨʫʢʦʚʦʜʠʪʝʣʝʡ ʛʦʨʦʜʘ. 

ɺ ʪʝʯʝʥʠʝ ʧʨʦʰʝʜʰʝʛʦ ʛʦʜʘ ʦʩʥʦʚʥʳʝ ʫʩʠʣʠʷ ʩʦʪʨʫʜʥʠʢʦʚ ʄʝʞʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʪʜʝʣʘ 

ʄɺɼ ʈʌ ʧʦ ɿɸʊʆ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʠ ʆʩʪʨʦʚʥʦʡ ʙʳʣʠ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʳ ʥʘ ʧʨʦʬʠʣʘʢʪʠʢʫ 

ʧʨʘʚʦʥʘʨʫʰʝʥʠʡ, ʨʘʩʢʨʳʪʠʝ ʠ ʨʘʩʩʣʝʜʦʚʘʥʠʝ ʧʨʝʩʪʫʧʣʝʥʠʡ, ʙʦʨʴʙʫ ʩ ʥʘʨʢʦʤʘʥʠʝʡ ʠ 

ʵʢʦʥʦʤʠʯʝʩʢʦʡ ʧʨʝʩʪʫʧʥʦʩʪʴʶ. ʉ ʧʨʦʰʣʦʛʦ ʛʦʜʘ ʫʩʧʝʰʥʦ ʚʥʝʜʨʝʥʘ ʧʨʘʢʪʠʢʘ ʦʪʯʸʪʘ 

ʥʘʯʘʣʴʥʠʢʘ ʄʝʞʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʦʛʦ ʦʪʜʝʣʘ ʧʝʨʝʜ ʜʝʧʫʪʘʪʘʤʠ ʉʦʚʝʪʘ ʜʝʧʫʪʘʪʦʚ ʦ ʧʨʦʜʝʣʘʥʥʦʡ 

ʨʘʙʦʪʝ. 

ʅʝʩʤʦʪʨʷ ʥʘ ʪʦ, ʯʪʦ ʩ ʷʥʚʘʨʷ 2012 ʛʦʜʘ ʬʠʥʘʥʩʠʨʦʚʘʥʠʝ ʦʨʛʘʥʦʚ ʄɺɼ ʈʌ 

ʦʩʫʱʝʩʪʚʣʷʝʪʩʷ ʧʦʣʥʦʩʪʴʶ ʠʟ ʬʝʜʝʨʘʣʴʥʦʛʦ ʙʶʜʞʝʪʘ, ʧʨʦʜʦʣʞʘʝʪʩʷ ʨʝʘʣʠʟʘʮʠʷ 

ʤʫʥʠʮʠʧʘʣʴʥʳʭ ʮʝʣʝʚʳʭ ʧʨʦʛʨʘʤʤ: çʇʨʦʬʠʣʘʢʪʠʢʘ ʧʨʘʚʦʥʘʨʫʰʝʥʠʡ ʚ ɿɸʊʆ ʛ. ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ 

ʥʘ 2010-2013 ʛʦʜʳè, ʇʦʚʳʰʝʥʠʝ ʙʝʟʦʧʘʩʥʦʩʪʠ ʜʦʨʦʞʥʦʛʦ ʜʚʠʞʝʥʠʷ ʠ ʩʥʠʞʝʥʠʝ ʜʦʨʦʞʥʦ-

ʪʨʘʥʩʧʦʨʪʥʦʛʦ ʪʨʘʚʤʘʪʠʟʤʘ ʚ ɿɸʊʆ ʛ. ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢ ʥʘ 2009-2012 ʛʦʜʳè.  

 

ʆʙ ʠʥʳʭ ʥʘʧʨʘʚʣʝʥʠʷʭ ʜʝʷʪʝʣʴʥʦʩʪʠ  

 

ʉʨʝʜʠ ʩʦʮʠʘʣʴʥʦ ʟʥʘʯʠʤʳʭ ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʡ ʚ ʧʨʦʰʣʦʤ ʛʦʜʫ ʥʝʣʴʟʷ ʥʝ ʦʪʤʝʪʠʪʴ ʚʚʦʜ ʚ 

ʩʪʨʦʡ, ʜʚʫʭ ʭʦʢʢʝʡʥʳʭ ʢʦʨʪʦʚ: ʚ ʧʦʩʸʣʢʝ ʈʦʩʣʷʢʦʚʦ ʠ ʥʘ ʫʣ. ʂʦʤʩʦʤʦʣʴʩʢʘʷ ʚ ʉʝʚʝʨʦʤʦʨʩʢʝ. 

ɹʳʣ ʦʪʢʨʳʪ ʤʝʤʦʨʠʘʣʴʥʳʡ ʢʦʤʧʣʝʢʩ ʢʘʪʝʨʥʠʢʘʤ, ʧʦʛʠʙʰʠʤ ʚ ʛʦʜʳ ɺʝʣʠʢʦʡ ʆʪʝʯʝʩʪʚʝʥʥʦʡ 

ʚʦʡʥʳ. 26 ʦʢʪʷʙʨʷ ʚ ʟʘʣʝ ʜʦʤʘ ʢʫʣʴʪʫʨʳ çʉʫʜʦʨʝʤʦʥʪʥʠʢè ʚ ʧʦʩʸʣʢʝ ʈʦʩʣʷʢʦʚʦ ʩʦʩʪʦʷʣʦʩʴ 

ʪʦʨʞʝʩʪʚʝʥʥʦʝ ʤʝʨʦʧʨʠʷʪʠʝ, ʥʘ ʢʦʪʦʨʦʤ ʙʳʣʠ ʚʨʫʯʝʥʳ ʂʥʠʛʠ ʇʘʤʷʪʠ çʇʦʙʝʜʠʪʝʣʠè ʠ 

çʊʨʫʞʝʥʠʢʠ ʚʦʝʥʥʦʛʦ ʪʳʣʘè. ʕʪʠ ʂʥʠʛʠ ʇʘʤʷʪʠ ʠʤʝʶʪ ʦʛʨʦʤʥʦʝ ʟʥʘʯʝʥʠʝ ʥʝ ʪʦʣʴʢʦ ʜʣʷ 

ʨʦʜʩʪʚʝʥʥʠʢʦʚ ʧʦʛʠʙʰʠʭ. ʀ ʥʝ ʪʦʣʴʢʦ ʜʣʷ ʥʠʭ ʦʥʠ ʩʦʟʜʘʚʘʣʠʩʴ.  

         
ʂʥʠʛʘ ʇʘʤʷʪʠ ʠʤʝʝʪ ʦʛʨʦʤʥʦʝ ʟʥʘʯʝʥʠʝ ʜʣʷ ʧʦʜʨʘʩʪʘʶʱʝʛʦ ʧʦʢʦʣʝʥʠʷ. 

ʅʝ ʤʦʛʫ ʥʝ ʦʪʤʝʪʠʪʴ ʚʢʣʘʜ ʜʝʧʫʪʘʪʩʢʦʛʦ ʢʦʨʧʫʩʘ ʚ ʨʝʘʣʠʟʘʮʠʶ ʧʨʦʝʢʪʘ çʃʶʜʠ ʥʘ 

ʢʦʣʷʩʢʘʭè. ʇʨʠʢʦʚʘʥʥʳʝ ʙʦʣʝʟʥʷʤʠ ʢ ʠʥʚʘʣʠʜʥʳʤ ʢʨʝʩʣʘʤ ʠ ʢʦʣʷʩʢʘʤ, ʣʶʜʠ ʩ ʦʛʨʘʥʠʯʝʥʥʳʤʠ 


